
Het seizoen is in volle gang, en iedereen heeft er duidelijk zin in! Dat bleek ook uit de overweldigen-
de hoeveelheid berichten aan ons mailadres goal@svschalkhaar.nl.Toegegeven, daar zat ook de nodi-
ge spam tussen, maar nog altijd genoeg voor een goed gevulde GOAL. In dit nummer leest u onder
meer over de problemen bij de indeling van seniorenelftallen en de oplossingen die daarvoor zijn
bedacht. Bij handbal waren ze juist blij dat er eindelijk weer eens twee speelsters doorstroomden naar
de senioren. Ook daar leest u meer over in dit nummer.Verder zijn we trots op onze nieuwe strip,
‘Inkoppertje’, door Eric Janse.
Veel leesplezier! En… reageer gerust! Wij zijn blij met uw bijdrage.

Namens de redactie,
Ina van Wijngaarden
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Redactie:
Jolanda Bergman, Rik Ellenbroek, Gerard
Hofsteede, Esther Middelburg, Paul Veldmate,
Michel Hulman en Wim Groot Koerkamp.

Eindredactie:
Ina van Wijngaarden

Opmaak:
Ben Kooiman

Advertentieacquisitie:
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Druk
Drukkerij Evers – Schalkhaar

Het volgende nummer verschijnt op 
25 november 2005.
Kopij uiterlijk aanleveren op 16 november bij de
redactie, goal@svschalkhaar.nl

Accommodatie
Sportcomplex De Wijtenhorst
Ingang Colmschaterstraatweg, Postbus 7, 7433 ZG
Schalkhaar, tel. 0570 623 512, www.svschalkhaar.nl

Teletekst
TV Oost pagina 479 / Nieuws TV 177

Ledenadministratie
Berry de Wit, Brandts Buyspark 102, 7425 GE
Deventer, tel. 0570 651 861,
ledenadministratie@svschalkhaar.nl
Aan- en afmelden van leden en adreswijzigingen uit-
sluitend via ledenadministratie.

Contributie
Zie INFOGIDS 2005/2006

GOAL wordt op een zorgvuldige wijze en naar
beste weten samengesteld. De redactie draagt even-
wel geen verantwoordelijkheid voor de juistheid/vol-
ledigheid van de verstrekte informatie.

Graag willen wij iedereen heel hartelijk bedanken voor alle steun die wij hebben mogen ont-
vangen gedurende de ziekte en na het overlijden van mijn vrouw en onze moeder Angela
Hoogstraten-Driessen. De vele kaarten en bloemstukken die Angela op haar ziekbed mocht
ontvangen van zowel (bestuurs-)leden als niet-leden waren een welkome steun in een zeer
moeilijke tijd. Ook na het overlijden van Angela mochten we rekenen op steun en medeleven
van velen. Het troost ons te weten dat wij niet alleen staan in ons verdriet.

Maarten, Mike, Kelly en Brian Hoogstraten



De afgelopen maand heeft volop in het teken gestaan van ons 60-jarig jubileum.
Terugkijkend kunnen we zeggen dat het een bescheiden en leuk feest is geworden. De
receptie op zaterdagmiddag 10 september is uitstekend bezocht. De ereleden en de jubi-
larissen werden door medewerkers van de Stichting Beleven opgehaald met een oude
bus en verwelkomd op de receptie. Tijdens de receptie waren er diverse toespraken,
waarbij uiteraard de ontwikkelingen rond het nieuwe complex de rode draad vormden.
Wethouder Berkelder heeft namens de gemeente toegezegd dat we aan de overkant op
vijf velden kunnen rekenen, waarvan één kunstgrasveld. Wij zijn daar echter nog niet
tevreden mee. Uit cijfers blijkt dat onze vereniging zo hard groeit dat in 2009 alweer een
extra veld nodig zou zijn. De gemeente zou er dus goed aan doen om meteen twee
kunstgrasvelden aan te leggen. Het bestuur en het accommodatieteam gaan zich hier
sterk voor maken. Het bestuur bedankt iedereen die een bijdrage heeft geleverd aan het
zeer geslaagde jubileumfeest.

Indeling seniorenteams
Buiten het jubileum om, is er ook veel tijd en energie gestoken in de definitieve indeling van de lage-
re seniorenteams. Probleem was dat er teams waren met achttien spelers en meer, terwijl een ander
elftal slechts acht spelers telde en op die manier niet aan de competitie kon deelnemen. Het bestuur
heeft daarom aanvullend beleid geformuleerd. Zie ook het artikel verderop in deze GOAL.

Ledenvergadering
Mede door bovenstaande zaken is de planning voor de algemene ledenvergadering achterop geraakt.
Het bestuur ziet niet eerder kans dan de vergadering in november te houden. Bovendien zal er een
buitengewone ledenvergadering gehouden moeten worden, omdat de plannen rond het nieuwe com-
plex sinds de vorige buitengewone algemene ledenvergadering zijn gewijzigd. De bijzondere algemene
ledenvergadering wordt nu gehouden op woensdag 9 november en de reguliere algemene ledenver-
gadering op woensdag 23 november. Op de buitengewone algemene ledenvergadering worden twee
belangrijke zaken besproken. Als eerste staat het vaststellen van het huishoudelijk reglement op de
agenda. Daarna wordt de avond voortgezet met een presentatie over het nieuwe complex. Reden
genoeg om allemaal naar deze avond te komen. Ook op de agenda van de reguliere algemene leden-
vergadering staan weer genoeg interessante zaken.Naast de ‘vaste gezangen’ zullen we ons beleid voor
de indeling van de lagere seniorenteams toelichten en kijken we ook even vooruit naar de omwisse-
ling van de kledinglijn.
Op www.svschalkhaar.nl zijn de verschillende reglementen in te zien die op de vergaderingen worden
besproken.

Contributie
Als gevolg van de algemene prijsstijgingen (inflatie), de verhoging van de energiekosten en belastingen
(OZB en zuiveringslasten) is het bestuur genoodzaakt dit jaar een contributieverhoging door te voe-
ren. Elders in deze GOAL treft u de nieuwe contributiebedragen aan.

Spelerspassen
Met ingang van volgend seizoen worden er weer spelerspassen ingevoerd voor alle teams vanaf de D-
pupillen. Ook het Futsal zal aan de passen moeten geloven. Dit betekent dat vanaf december pasfoto-
’s aangeleverd moeten gaan worden. Gerard ten Bulte is bereid dit project te gaan trekken. Hij zal in
overleg met de afdelingen nadere afspraken maken hoe we het beste de foto’s kunnen gaan inzame-
len. Uiterlijk april moeten de foto’s aan de KNVB worden aangeleverd. Het bestuur vraagt iedereen
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BESTUURSHAMER



hier vlot aan mee te werken want,‘geen spelerspas betekent niet spelen’ en dat is iets wat we natuur-
lijk niet willen.

Sportief gezien hebben we een behoorlijke seizoensstart. De resultaten van de selectieteams geven
de burger moed. Ook de resultaten van diverse senioren- en jeugdteams mogen er zijn. Laten we
hopen dat het seizoen verder goed verloopt en de resultaten alleen nog maar beter worden.

Het bestuur wenst iedereen daar veel plezier en succes mee,

Namens het bestuur
Peter Visser
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CONTRIBUTIEVERHOGING VOOR VOETBAL
Het bestuur van SV Schalkhaar heeft besloten de contributies voetbal vanaf
het seizoen 2005-2006 met drie procent te verhogen. Deze verhoging betreft
de ‘kale’ contributie, dus exclusief de kledingvergoeding. De contributies voor
handbal en jeu de boules werden per 1 januari 2005 al verhoogd met tien pro-
cent.Vandaar dat besloten is om deze ongewijzigd te laten.

Onderstaand de nieuwe contributie in jaarbedragen:
Voetbal (incl. € 13,61 kledingvergoeding m.u.v.
ondersteunende leden)
Senioren (veld of zaal) € 157,50
Senioren (veld en zaal) € 199,80
Jeugdleden € 102,60
2e en volgend kind € 86,40
Ondersteunende leden/kaderleden C € 49,50

Handbal (incl. € 5,- kledingvergoeding shirt)
D-jeugd + mini’s € 90,00
C-jeugd € 110,00
B-jeugd € 120,00
A-jeugd € 140,00
Senioren € 190,00
Dames recreanten € 100,00
Heren recreanten € 90,00
Donateurs € 20,00

Jeu de boules € 25,00

Namens het hoofdbestuur,
Nol van Luit, penningmeester



Zoals u misschien weet zijn er enkele wijzigingen opgetreden in het jeugdbestuur.

Daarom onderstaand een overzicht met de nieuwe taakverdeling:

- Financiën (begroting, betalingen etc.) Remco Haarman
- Opleidingen binnen de jeugdafdeling Titus Swartjes
- Algemene werkzaamheden (updaten infogids, notuleren vergaderingen etc.) Lisette van Keulen
- Indelingen elftallen en kader t.b.v. het nieuwe seizoen Rob Haspels
- Beoordeling selectietrainers Gerco Morsink en 

Titus Swartjes
- Organisatie pupillenkamp Remco Haarman
- Willem Brinkman Toernooi Jan Hullegie
- Mijndert Jansen voetbaldag Rob Haspels
- F-jes dag Rob Haspels
- Deelname voorjaarstoernooien Rob Haspels
- Vaststellen training en wedstrijdschema t.b.v. het nieuwe voetbalseizoen Lisette van Keulen en 

Titus Swartjes
- Aanspreekpunt voor de niet-voetbal activiteiten commissie/NVA Rob Haspels
- Aanspreekpunt voor de leeftijdscoördinatoren Jan Hullegie
- Aanspreekpunt voor de materialencommissie Titus Swartjes
- Waarnemen taken vacante positie
- Hoofd Opleidingen Gerco Morsink en 

Jan Hullegie
- Initiëren van acties/genereren van extra opbrengsten t.b.v. de jeugdafdeling Titus Swartjes
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Afdeling Jeugd
OVERZICHT TAKEN JEUGDBESTUUR 

PROGRAMMABOEKJE 2005/2006 FLINK UITGEBREID
U zult het inmiddels wel gemerkt hebben. Het programmaboekje voor de thuis-
wedstrijden van het eerste elftal is dit seizoen flink gewijzigd. Naast het bekende
welkomstwoordje van de trainer, de uitslagen en de stand is het boekje uitgebreid
met een overzicht van alle eerste selectiespelers. De spelers en begeleiding stel-
len zich hierin graag aan u voor. U leest over hun voetbalverleden, de voorkeurs-
positie in het veld en de ambities voor het lopende seizoen.

Naast het voorstellen van de spelers biedt het nieuwe programmaboekje voor de vereniging
ook PR-matig veel mogelijkheden. Het boekje heeft een professionele uitstraling en bovendien
zie je nog maar bij weinig verenigingen zo’n uitgebreid programmaboekje. Ook is het pro-
grammaboekje een interessant middel om advertentieruimte aan onze sponsoren aan te bie-
den. Dankzij de afdeling sponsoring is het boekje dan ook rijkelijk gevuld met advertenties van
onze (bal-)sponsoren. Dank hiervoor!

Behalve in het programmaboekje, worden de spelers van de eerste selectie ook in de komen-
de edities van de GOAL aan u voorgesteld. In deze oktobereditie bijten Jorne Dijkerman en
Eeke Rijpma de spits af.

Afdeling PR & Representatie



De laatste weken heeft het jeugdbestuur helaas veel te vaak met jeugdspelers aan tafel
gezeten om met hen te praten over hun gedrag in en buiten het veld. Daarom leek het
ons goed om de ‘11 puntenkaart’ nog eens onder de aandacht te brengen, die in het ver-
leden voor onze jeugdafdeling is opgesteld en nog altijd van kracht is!

11 PUNTENKAART JEUGDSPELER SV SCHALKHAAR

01. CORRECT GEDRAG IN ZOWEL WOORD ALS GEBAAR TEN OPZICHTE VAN MEDESPELERS,
TEGENSTANDERS, SCHEIDSRECHTER, GRENSRECHTER, LEIDERS,TRAINERS EN PUBLIEK.

02. OP DE AFGESPROKEN TIJD AANWEZIG ZIJN BIJ TRAININGEN EN WEDSTRIJDEN.

03. BIJWONEN VAN ALLE TRAININGEN EN WEDSTRIJDEN. VERHINDERING IS IN PRINCIPE
ALLEEN ACCEPTABEL BIJ ZIEKTE EN FAMILIEOMSTANDIGHEDEN. BIJ ANDERE AFWEZIG-
HEID (BV. STUDIE) ZO MOGELIJK VANTEVOREN OVERLEGGEN MET TRAINER.

04. BIJ VERHINDERING VAN ZOWEL TRAININGEN ALS WEDSTRIJDEN RUIM VAN TE VOREN
AFMELDEN BIJ TRAINER/LEIDER.

05. SPELEN IN EEN ANDER TEAM, DAN WAAR HIJ IS INGEDEELD, IS ZONDER TOESTEMMING
VAN EIGEN TRAINER/LEIDER NIET TOEGESTAAN.

06. HET DRAGEN VAN HORLOGES, HALSKETTINGEN EN SCHERPE RINGEN TIJDENS TRAI-
NINGEN EN WEDSTRIJDEN IS NIET TOEGESTAAN.

07. NA TRAINING EN WEDSTRIJD VERPLICHT OM TE DOUCHEN.

08. NA DE TRAINING OF WEDSTRIJD DE CORVEE WERKZAAMHEDEN GOED UITVOEREN,
O.A. HET OPBERGEN VAN MATERIALEN EN SCHOONMAKEN VAN KLEEDLOKALEN.

09. IN EN RONDOM DE SPORTACCOMMODATIES GEEN VERNIELINGEN EN VERVUILINGEN
AANRICHTEN.

10. NIET ROKEN IN KLEEDKAMERS EN TIJDENS TEAMBESPREKINGEN

11. ONDER DE 16 JAAR IS HET NUTTIGEN VAN ALCOHOL IN SPORTKANTINES NIET TOE-
GESTAAN.

Als jeugdbestuur verwachten wij dat jeugdspelers, ouders en ons jeugdkader zich op een correcte
manier gedragen en op een positieve wijze onze vereniging vertegenwoordigen.

door Titus Swartjes,
voorzitter Afdeling Jeugd 
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GEDRAG IN EN BUITEN HET VELD

GEBOREN
Rob en Liesbeth Swartjes-Gerritse zijn op 4 oktober de trotse ouders

geworden van een zoon, Tom. Van harte gefeliciteerd! Tom



In de afgelopen weken is u vast en zeker binnen uw buurt of familie één of meerdere
malen een lot van De Grote Clubactie te koop aangeboden. Deze al jaren bestaande
Nederlandse loterij geeft verenigingen de mogelijkheid extra geldmiddelen te verwer-
ven, want voor elk verkocht lot van € 2,50 gaat twee euro rechtstreeks naar de clubkas.
Een rendement van 80 procent, het hoogste van alle loterijen in Nederland.Altijd prijs
dus! Als elk lid van onze meer dan duizend leden tellende vereniging gemiddeld drie
loten zou verkopen, betekent dit een netto opbrengst van minstens € 6000,-.

Je zou denken: waarom doen we dit dan niet? Waarom nemen we geen voorbeeld aan de afdeling
Handbal, die al jaren meedoet en dus al jaren winnaar is in deze prachtige loterij?
Van de afdeling Handbal kunnen we ook leren dat deelname aan De Grote Clubactie even goed geor-
ganiseerd moet worden en dat hiervoor toch een paar vrijwilligers nodig zijn, die bereid zijn zich een
korte periode in het jaar in te zetten om de distributie en de verkoop van de loten binnen de vere-
niging goed te regelen. Graag willen we volgend seizoen met onze hele vereniging meedoen aan De
Grote Clubactie. Daarom doen we een oproep aan leden of ouders van jeugdleden om in het begin
van het volgend seizoen zich gedurende een paar weken met een paar mensen in te zetten voor de
organisatie van deelname van SV Schalkhaar aan deze zeer lucratieve loterij.Aanmelding via Afdeling
PR& Representatie, e-mail pr@svschalkhaar.nl of telefoon 658530 of 628306.

Namens de club, alvast bedankt!
Afdeling PR & Representatie
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WIE HELPT ONS MEE TE DOEN AAN DE GROTE CLUBACTIE?



SV Schalkhaar is blij met de vele ‘vriendenteams’ bij de senioren. Maar het is wel jam-
mer dat daardoor de doorstroming van niet-selectiespelers naar de senioren stagneert.
Er moet dus echt iets gebeuren.

Het indelen van de lagere senioren wordt elk jaar moeilijker.Alle teams zijn vriendenteams en daar
is ook niets mis mee. Doordat de spelers van deze teams op deze manier bij elkaar voetballen, blij-
ven ze spelend lid van SV Schalkhaar en houden wij veel seniorenteams over.
In maart stuur je de spelerslijst naar de leiders zoals die in de laatste infogids vermeld stond, met het
verzoek om deze lijst goed te controleren, eventuele wijzigingen en/of opmerkingen erbij te plaatsen
en binnen twee weken te retourneren. De volgende stap is dan dat de seniorencommissie bekijkt of
er spelerstekorten ontstaan door het stoppen van leden in sommige teams, zodat deze teams aan-
gevuld kunnen worden met nieuwe spelers.Tot zover gaat het nog wel goed en ontstaan er weinig
problemen. Maar: wat te doen met jeugdspelers die overkomen naar de senioren en die niet zijn gese-
lecteerd voor het eerste, tweede of derde elftal? Alle teams zijn vol. En als ze al een of twee spelers
kunnen gebruiken, passen deze jeugdspelers vaak niet in dat team. Elk jaar weer blijkt dat het moei-
lijk is om de ex-jeugdspelers in te delen.Als wij kijken naar het grote aantal juniorenteams, zullen er
in de toekomst steeds meer jeugdspelers overkomen en ook deze moeten een plek vinden in een
voor hen passend team op de zondag.

Zoals het nu gaat, kan het niet meer langer en zien wij, seniorencommissie en bestuur, geen moge-
lijkheden om op de huidige werkwijze door te gaan. Er zal iets moeten veranderen.Aan het begin van
het seizoen is dit ook al door mij aangegeven via de leiders, maar resultaat heeft het niet opgeleverd.
Vandaar dat er nu een beleidsnotitie is opgesteld over de indeling van de lagere senioren die u elders
in de Goal kunt lezen.Wij rekenen op uw begrip, zodat wij volgend jaar met heel veel gelijkwaardige
seniorenteams de competitie in kunnen gaan. Het heeft de elftalcommissie en het bestuur veel tijd en
energie gekost om met name het vierde elftal compleet te krijgen en het doet mij persoonlijk veel
pijn dat je dan in de wandelgangen hoort ‘het bestuur dit (negatieve opmerking) en het bestuur dat.
(negatieve opmerking). Ons huidige bestuur stopt de laatste jaren, even als natuurlijk heel veel ande-
re mensen, ontzettend veel tijd in het besturen van onze vereniging en dit allemaal om iedereen naar
tevredenheid te laten trainen en voetballen over enige tijd op een geweldig mooi nieuw complex. Het
viel mij op dat het tijdens de receptie bij ons 60-jarig jubileum erg warm was in de kantine. Het
bestuur leek daar geen last van te hebben en ik dacht toen dat dit kwam omdat zij de afgelopen tijd
wel als tropenjaren hebben moeten ervaren door alle perikelen rond ons nieuwe complex. Het zou
mij goed doen als er met meer waardering en respect over het bestuur wordt gepraat voor het vele
werk wat zij doen voor ons allemaal, want dat verdienen zij echt.

Namens de seniorencommissie, Jan van Duuren 
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SCHALKHAAR WIL DOORSTROMING JEUGD-
SPELERS NAAR SENIOREN VERBETEREN 



Op zaterdag 10 september was De Wijtenhorst het toneel van het 60-jarig jubileum van SV
Schalkhaar. De ereleden werden met een speciale bus van huis gehaald (en na de receptie weer vei-
lig thuis gebracht). In de kantine was het erg gezellig én warm. SV Schalkhaar heeft een goede naam
in de regio en diverse sprekers passeerden dan ook de revue.Voorzitter Ben de Fooij beschreef in
zijn speech de verandering van tijdgeest. ‘Was vroeger de pastoor van doorslaggevende betekenis,
tegenwoordig bepaalt de wethouder het wel en wee van de vereniging.’ Wethouder Berkelder liet zich
niet onbetuigd en schonk symbolisch door middel van vijf rozen vijf velden aan SV Schalkhaar. Het
jubileum werd afgesloten met een feestavond. Dankzij de inzet van veel vrijwilligers kan SV Schalkhaar
terugzien op een uiterst geslaagd jubileumfeest.

door Wim Groot Koerkamp
afdeling PR en Representatie

8 GOAL

Symbolische overdracht van vijf velden door gemeente Deventer

SV SCHALKHAAR VIERT INGETOGEN 
60-JARIG JUBILEUM

De recep-
tie werd
afgesloten
met het
onthullen
van de
nieuwe
clubvlag

Symbolische
overdracht

van vijf velden
door wethou-
der Berkelder

aan Ben de
Fooij

Joris Sonneveldt introduceert namens
Stichting Beleven het project Kunst in de
Kleedkamer

Het was weer vol en warm in de Wijtenhorst

Drie 60-jarige
jubilarissen
werden gehul-
digd: v.l.n.r. Jo
de Lange,Wim
Huis in ‘t Veld
en Herman
Sonnenberg



Vanaf 10 september sieren tien kunstwerken het complex van SV Schalkhaar. Bezoekers
van de Wijtenhorst kunnen er simpelweg niet omheen. Al bij het oprijden van de par-
keerplaats vallen de beeldende kunstprojecten op. Op verschillende manieren is de the-
matiek ‘SV Schalkhaar, 60 jaar in beweging’ in beeld gebracht.
De leden van SV Schalkhaar zijn de afgelopen weken zo gewend geraakt aan
de kunstwerken in de kantine, bij de sportvelden en in de gang naar de kleed-
kamers, dat het ‘eigen’ begint te worden en ze er maar moeilijk afscheid van
kunnen nemen. Een kaarsje opsteken bij het ‘altaar voor de bal’ schijnt al bij
verschillende wedstrijden te hebben geholpen. En tal van jeugdleden hebben
veel tijd gestoken in het onderhouden van hun ‘Stipt op tijd’, het kunstwerk
met de middenstippen voor het nieuwe terrein. Zaterdag 9 oktober j.l. vond de prijsuitreiking plaats
door kunstenares Olga Lozeman met als trotse winnaar Chiel van Rossum. Zijn middenstip staat
inmiddels fier te pronken op een sokkel direct naast de ingang van de kantine.

Reacties
Een korte rondgang door de vereniging levert louter positieve reacties op. Paul Krechting: ‘Ik vind
‘Kunst in de kleedkamer’ een goed voorbeeld van hoe we bij Schalkhaar denken en kijken.Voetbal is
belangrijk en dat speelt overal doorheen, maar er is oog voor andere zaken, het is origineel en ver-

nieuwend. SV Schalkhaar timmert hiermee op een leuke manier aan de
weg. De beker met alle foto’s van leden spreekt mij het meeste aan
omdat daarin tot uitdrukking komt dat je sport met elkaar beoefent en
dat je samen een vereniging maakt. Het zaaien van de middenstip vind ik
om die reden ook een mooi kunstwerk.’ 
Peter Visser is eenzelfde mening toegedaan:‘Het kunstwerk rondom ons
jubileum is een goede vondst. Zeer toepasselijk gevonden in relatie tot
het nieuwe complex. De spreiding over het complex maakt dat eigenlijk
niemand er om heen kan. Zelf vind ik de kapel heel apart.’ 

Ook Jan van Duuren van de afdeling Senioren is fan van de kapel: ‘Het mooist vind ik het altaar van
de bal. Schitterend met die kaarsjes er voor.’ 
Eric Janse: ‘Het project is grappig opgezet met als hoogtepunten het altaar en de Where is Bob-auto.
Gek hoe snel het went en deel uitmaakt van de accommodatie, alsof het zo hoort.’ Eddy Meussen van
de Technische Commissie is kort en bondig: ‘Leuk gevonden, goede promotiestunt!’

Veiling
De kunstobjecten zijn nog te bezichtigen tot vijf november. Vervolgens worden ze geveild op
www.marktplaza.nl. Een aantal kunstwerken (o.m. ‘de Clubbokaal’, ‘Veld Heren’ en de ‘Cathedral du
Ball’) zijn alleen te koop als de koper SV Schalkhaar support. Deze kunstobjecten kunnen een plaats
krijgen op het nieuwe sportcomplex, dat hopelijk met ingang van het nieuwe seizoen wordt betrok-
ken. Met een mooie vermelding van de schenker natuurlijk. De kunstbushokjes zijn er geknipt voor:
van dug-out naar dug-art.Andere kunstwerken zoals ‘Where’s Bob’ zijn te koop voor eigen verzame-
ling.
U kunt uw belangstelling ook kenbaar maken via een e-mail aan PR@svschalkhaar.nl

door Wim Groot Koerkamp
Afd. PR en Representatie
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Kunstobjecten te koop via www.schalkhaar.marktplaza.nl

CULTUUR EN SPORT GAAN 
HAND IN HAND BIJ SV SCHALKHAAR



Een vereniging is als een grote familie: iedereen kent elkaar in meer of mindere mate.
Met de komst van handbal binnen onze vereniging, zijn er in een keer veel nieuwe leden
bij gekomen. Dit seizoen gaat GOAL-redacteur Esther Middelburg op zoek naar mensen
uit één gezin die zowel bij handbal als voetbal actief zijn. Deze keer: Janine en Gerco
Morsink.

Naam : Janine Morsink
Geboren : 8 september 1977 te Deventer
Woonplaats : Schalkhaar
Werk : Ik werk als verpleegkundige op

de Spoedeisende Hulp in het
Deventer Ziekenhuis.

Familierelatie : Gerco is mijn broer
Hoe lang zit je al op handbal :Vanaf dat ik een jaar of zes

was, vlak na de samensmelting
met KHC.

In welk team speel je : Dames 2
Wat is je hoogstbehaalde sportprestatie : Ik ben wel een aantal keren kampioen geweest bij de

jeugd.Wanneer dat was, weet ik niet meer.
Wat is je grootste sportieve blunder :Als klein meisje een eigen doelpunt maken… gelukkig

overkomt me dat nu niet meer!
Hoe vaak ga je bij je familielid kijken : Gerco voetbalt zelf niet meer.
Wat vind je van de nieuwe vereniging : Het is een goede beslissing geweest, we kunnen nu voor-

al op organisatorisch gebied dingen combineren. In de
toekomst zal het hopelijk allemaal beter gaan.

Je zit in de jeugdcommissie bij de handbal, hoe ben je daar terecht gekomen?
De jeugdafdeling is de laatste jaren weer erg gegroeid.We zijn met een nieuwe groep mensen, en ik
vind het leuk om dingen te organiseren voor de vereniging in combinatie met het omgaan met de
jeugd.Vanwege mijn werk is een wekelijkse functie voor mij niet haalbaar, dus dit is een goede manier.
Wat is je rol binnen deze commissie?
Ik zit samen met drie ouders in deze commissie. Ik zorg ervoor dat de trainers en coaches op de
hoogte zijn wanneer er activiteiten zijn en of we daarbij hun hulp nodig hebben. Samen met de ouders
verzorg ik de activiteiten en alles wat daarbij komt kijken.We zouden het trouwens leuk vinden als
we versterking krijgen van een spelend lid in onze commissie!
Wat organiseren jullie zoal?
De laatste grote activiteit was natuurlijk het kamp in september. Dat was een groot succes! Verder
organiseren we activiteiten rond Sinterklaas en Pasen.We hopen in de toekomst wat meer samen te
kunnen doen met de voetbal, zeker als het gaat om activiteiten voor de oudere jeugd.
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FAMILIEPORTRET

HOOFDBEZORGER GOAL GEZOCHT
Tien keer per jaar verschijnt ie: GOAL, het gewaardeerde clubblad van SV Schalkhaar.Tien keer per jaar
vinden de pakweg 1.100 exemplaren hun weg naar evenzo veel leden. SV Schalkhaar is gelukkig met ruim
twintig bezorgers. Deze bezorgers moeten echter wel maandelijks hun portie GOALS aangeleverd krijgen.
En daar wringt de schoen.Wie o wie is bereid de GOAL-bezorgers te bevoorraden? Het doet geen pijn,
kost weinig tijd, je doet iets voor de club en last but not least: je komt nog eens ergens!

Reacties graag naar PR@svschalkhaar.nl of tel. 0570 609 500.
Namens SV Schalkhaar bij voorbaat dank!



Naam : Gerco Morsink
Geboren : 6 december 1968 in Weerselo
Woonplaats : Schalkhaar
Werk : controller
Familierelatie : Ik ben de broer van Janine.
Hoe lang zit je al op voetbal : Ik ben ongeveer 25 jaar lid.
In welk team speel je : Ik voetbal zelf niet meer, maar

ben nog wel actief binnen de
vereniging.

Wat is je hoogstbehaalde sportprestatie :Volgens mij ben ik één keer
kampioen geweest in één of
ander pupillenelftalletje...

Wat is je grootste sportieve blunder : Hoeveel tekst heb je beschikbaar?
Hoe vaak ga je bij Janine kijken :Absoluut te weinig, ik neem me voor vaker te gaan, zeker

na alle spectaculaire wedstrijduitslagen van het team van
haar team.

Wat vind je van de nieuwe vereniging :Voor ons dorp een goede ontwikkeling, samen ben je ster-
ker en als samengaan de wens is, dan maar met een broer-
tje/zusje met dezelfde cultuurkenmerken en vergelijkbare
roots.

Je zit bij de jeugdcommissie van het voetbal; hoe ben je daar terecht gekomen?
Na vier jaar lid van de technische commissie seniorenselecties was het tijd voor nieuwe uitdagingen.
Met een bewezen succesformule (een ‘driemanschap’ met Titus Swartjes en Jan Hullegie) ben ik deel
gaan uitmaken van het jeugdbestuur van de voetbalvereniging. Wilde me wel in blijven zetten voor
onze club, maar dan wel met mensen waarmee op een goede en constructieve wijze doelstellingen
kunnen worden behaald.
Wat is je rol binnen deze commissie? 
Ik ben algemeen bestuurslid. In eerste instantie met het aandachtspunt financiën, maar sinds de pret-
tige komst van een heel goede penningenbeheerder in de persoon van Remco Haarman is dit niet
meer nodig, en kan ik me meer allround inzetten.
Wat organiseren jullie zoal en wat wil je er mee bereiken? 
Binnen onze jeugdafdeling worden diverse zaken georganiseerd, waarbij voetbal gecombineerd wordt
met niet-voetbalactiviteiten. Dit gebeurt met een heleboel zeer enthousiaste vrijwilligers waar wij erg
content mee zijn.Wij streven ernaar onze jeugd op een zo hoog mogelijk niveau te laten voetballen,
met een zo goed mogelijke mix van sportieve ambitie, sportief gedrag en de wil om op een sociale
wijze met elkaar de sport beleven en hieruit veel plezier te halen.
Gaan de jeugdcommissies van hand- en voetbal in de toekomst samenwerken en hoe zie
je dat voor je? 
Dit gaat wat ons betreft absoluut gebeuren. In het afgelopen seizoen zijn zelfs al de eerste contacten
gelegd om te bekijken wat wij, vooral bij de niet-voetbal/handbalactiviteiten voor elkaar kunnen bete-
kenen. Een goede stap, die zeker een goed vervolg moet krijgen.
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MET DE OGEN DICHT
Al weer meer dan een maand terug overleed Theo te Boekhorst (67). Theo te Boekhorst? Meer dan driekwart
van de leden zal hem niet direct in verband brengen met voetbalclub Schalkhaar. Een leuke herinnering aan
hem komt dan ook uit het verre verleden, ergens midden jaren zestig in Nieuw Heeten. Strafschop! Theo
neemt die. Doelpunt. In de kleedkamer vraagt hij me: ‘Weet je hoe ik die bal erin heb geschoten?’ ‘Nou?’ zeg
ik. ‘Met de ogen dicht!’
Ik geloof dat we gewonnen hebben, maar dat weet ik niet eens zeker. Wel zeker is dat Theo in die tijd, even-
als Bart en Hennie Huis in ’t Veld en Theo Wientjes, achterin behoorde tot de bikkelharde kern van
Schalkhaar 1. Een stap opzij was er niet bij.

door Chris Tijhaar



Met enige regelmaat komt het voor dat doorstroming en inpassing van (jeugd-)spelers
in de eerste vijf senioren elftallen moeizaam verloopt. Dit geldt vooral voor het 3e en 4e
elftal. Dit is een slechte zaak voor de betrokken spelers, maar zeker ook voor het voet-
balinhoudelijk verenigingsbeleid. Het bestuur heeft daarom richtlijnen opgesteld voor
de elftalindeling, die op de aanstaande ledenvergadering ter goedkeuring worden voor-
gelegd aan de leden.

Jaarlijks stoppen ervaren spelers op relatief jonge leeftijd met selectie- of prestatievoetbal en zakken
vervolgens af naar de zogenaamde vriendenteams. Ze gaan bij voorkeur voetballen in de elftallen 4
tot en met 6, omdat deze elftallen nog op een redelijk niveau ingedeeld zijn. Deze elftallen worden
dan min of meer gesloten vriendenelftallen, waarin geen jeugdspelers kunnen instromen.
Overkomende jeugdspelers die (nog) niet in aanmerking komen voor de eerste drie selectie-elftallen,
moeten daardoor noodgedwongen in lagere seniorenelftallen geplaatst worden. Dit is zeer demoti-
verend voor die spelers.

Naast bovengenoemd feit zien wij ook dat er onbalans ontstaat (een goede mix van jeugdige talen-
ten en ervaren voetballers) binnen met name de prestatie- en wedstrijdgerichte elftallen. Onze eer-
ste vier elftallen zijn qua leeftijdsopbouw en voetbalervaring te eenzijdig samengesteld.
Het, qua leeftijd te vroeg afzakken van selectiespelers naar niet selectie-elftallen maakt dat er binnen
de selecties problemen ontstaan met de begeleiding en sturing aan de onervaren jeugdspelers.
Hierdoor dreigen de prestaties van de selectie-elftallen terug te lopen.

Verenigingsbeleid
In overleg met de afdelingen selectie, senioren en jeugd is besloten om in de lijn van het beleidsplan
voor de indeling van seniorenelftallen aanvullende afspraken te maken. Het vertrekpunt hierbij is eer-
ste instantie het algemene verenigingsbelang waarbij wij voldoende ruimte willen overhouden voor
de wensen en belangen van individuele en/of groepen spelers.
Voor de selectie-elftallen zijn trainers aangesteld die voetbalinhoudelijk verantwoordelijk zijn voor de
begeleiding en aansturing.Voor de samenstelling van de selecties en elftalindelingen zijn trainers, lei-
ders en de betrokken afdelingsbesturen gezamenlijk verantwoordelijk.
.
Algemene uitgangspunten van de nieuwe richtlijnen
SV Schalkaar heeft het beleid vastgelegd dat wij nu en in de toekomst uitgaan van het principe dat wij
onze eigen jeugd (eigen kweek) laten doorstromen naar de seniorenselectie.
De selectie en wedstrijdelftallen zijn prestatie-elftallen en worden naar sterkte ingedeeld.
De overige elftallen zijn gericht op recreatievoetbal. Indelingscriteria op basis van leeftijd, persoonlijke
voorkeur, historische en sociale gronden.
De afdeling selectie is verantwoordelijk voor de eerste drie elftallen en de afdeling senioren is ver-
antwoordelijk voor de indeling van de overige seniorenelftallen.
Besluitvorming over de definitieve indeling zal in een gemeenschappelijk overleg met de betrokken
afdelingen (jeugd, selectie en senioren) plaatsvinden.
De afdeling senioren zal nadrukkelijk de leiders betrekken bij de elftalindeling.

Indeling seniorenelftallen
Tussen de selectie-elftallen en recreatievoetbal zijn minimaal twee elftallen beschikbaar voor de
instroom vanuit de jeugd en uitstroom vanuit de selectie.
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NIEUWE RICHTLIJNEN VOOR INDELING 
SENIORENELFTALLEN



De doorstromende jeugd moet afhankelijk van talenten zo hoog mogelijk ingedeeld worden.
Spelers van 36 jaar en ouder vallen in principe in de categorie recreatievoetbal.
Recreatie elftallen bestaan in principe uit maximaal 17/18 spelers.
De afdeling senioren is verantwoordelijk voor de indeling van alle seniorenelftallen, behoudens selec-
tie-elftallen. Zonder toestemming van de afdeling kunnen er geen spelers ingedeeld worden.
Bij de indeling zal de afdeling senioren een afweging moeten maken tussen 
individueel, team- en verenigingsbelang. Hierbij zal zoveel mogelijk rekening gehouden worden met de
inbreng van individuele spelers en team maar het algemeen belang van de vereniging moet voorop-
staan (zie noot).
In een gezamenlijk overleg met de elftalleiders en het bestuur van de afdeling senioren zal voor 1 mei
een concept indeling gemaakt worden voor het nieuwe seizoen waarna het afdelingsbestuur medio
juni 1 een definitief indelingsbesluit neemt.
De afdelingen selectie en jeugd zullen nadrukkelijk hierbij betrokken worden.
De elftallen zijn verplicht (als zij spelers over hebben) om in noodsituaties (tijdelijk) spelers aan ande-
re elftallen af te staan.

Wij zijn ervan overtuigd dat dit alles noodzakelijk is om ook voor de toekomst een goede door-
stroming te garanderen.Wij hopen dan ook dat, omwille van het algemeen belang van de vereniging,
er voldoende draagvlak is voor dit voorgenomen besluit.

Namens het bestuur,
Ben de Fooij

voorzitter
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Futsal 4

GATORADE CUP IN ZICHT VOOR FUTSAL 4!
Na een klinkende 10-2 overwinning op Excelsior’31 heeft Futsal 4 de tweede ronde in de
bekercompetitie bereikt. Met dit fantastische resultaat komt de Gatorade Cup (voor-
heen bekend als de Amstel Cup) wel heel dichtbij!

De spelers en coach van het nieuwe futsal team willen hier nog niet te ver op vooruit lopen, maar
dat het lekker loopt is duidelijk.‘Dit nieuwe team heeft nog weinig ervaring in de zaal, maar presteert
nu al als een team dat jaren meedraait in de zaalcompetitie’, aldus coach Edwin Konijnenberg. ‘Ik wist
dat ik met deze spelers kwaliteit in huis had, maar dat de resultaten al zo snel zouden komen is voor
mij toch ook wel een verrassing’. Of de resultaten in de reguliere competitie ook geboekt zullen wor-
den is nog even afwachten, maar de verwachtingen zijn hoog gespannen. Konijnenberg:‘Natuurlijk wil-
len we in de competitie zo hoog mogelijk eindigen, maar bekerkampioen worden is voor ons toch
wel doelstelling één voor dit seizoen’.
Ook aanvoerder Dirkjan Olthoff is zeer positief gestemd:‘Ik weet niet wat ik meemaak. Zelfs de min-
der technische spelers (waaronder ikzelf) staan op dit moment hoog op de topscorerslijst. Dit belooft
een fantastisch seizoen te worden’. Op de vraag of de nieuwe sponsor hier iets mee te maken heeft,
wil de aanvoerder geen commentaar geven.Wij houden u uiteraard op de hoogte van de verdere ver-
richtingen van dit bijzondere team.

door Sander Span



Het voetbalseizoen is nog pril, maar de eerste resultaten zijn toch al zichtbaar. Eind
augustus bekerde het A2-team tegen Sallandia A1 en Columbia A2. In de laatste wed-
strijd, spelend tegen Wilp A1, werd met 4-3 gewonnen waardoor Schalkhaar A2 poule-
winnaar werd en zich verzekerde van een plaats in de volgende knock-outronde. Dit
wordt dus nog vervolgd! Al met al een goede warming-up voor de competitie. Echter, de
vele spelersmutaties veroorzaakten een start met twee gezichten. In Lettele werd met
6-2 van de A1 verloren, terwijl Wijhe A2 met een duidelijke 11-2 aan de kant werd gezet.
Daarna volgden twee gelijke spelen tegen Holten en SDOL. Beide teams waren op dat
moment de koplopers en A1-teams. Het resultaat is dus heel verdienstelijk. Afgelopen
week werd weer een prima resultaat geboekt tegen IJsselstreek. Een plaats iets boven
de middenmoot is op dit moment de klassering. Dat is mede te danken aan de onver-
moeide inzet van het kader van A2.

Oefenstof
Het A1-elftal speelde wat minder in de beker. In een poule met Apeldoorn A1 en Elspeet A1 werd de
volgende ronde niet behaald. Hier was de leiding van A1 niet rouwig om, aangezien de wedstrijden
meer werden gezien als nuttige oefenstof. De start in de competitie was (mede daardoor?) heel
bemoedigend. A1, op verschillende posities gewijzigd ten opzichte van het succesvolle A1 van vorig
jaar, speelt bij vlagen heel goed en verzorgd voetbal. Er werd gewonnen van Dos’19 met 10-0(!) en
van Rigtersbleek met 5-0.Verder werd met 3-0 van HHC en (onnodig) met 3-2 van Colmschate ver-
loren. Ook deze week werden de punten te gemakkelijk weggeven, al wist Schalkhaar de schade
beperkt te houden tot een 3-3. Met het voetbal zit het allemaal wel goed, en daarom is er wel dege-
lijk sprake van een goed begin.

Politieoptreden 
Neemt niet weg dat er, voordat er gevoetbald werd (en eigenlijk nu nog steeds) heel wat plooien zijn
gladgestreken. De mensen die de indelingen hebben gemaakt van alle juniorenelftallen, zijn er eeuwen
mee bezig geweest en delen nog steeds in. Spelers komen (heel) laat weer van vakantie, willen wel in
B en niet in A, gaan naar senioren en komen weer terug. Overvolle B-elftallen en half september wil
nog een half UD B1-elftal voetballen bij Schalkhaar. Daarbij komt nog een portie verbaal geweld en
irritant gedrag van spelers tegen scheidsrechter, tegenstander, medespeler en eigen kader. Wat dan
weer opgelost dient te worden met de nodige tijd en energie.Wat bovendien de jeugdvoorzitter deed
verzuchten dat zijn politieoptreden (steeds) meer tijd in beslag nam dan de echte voetbalzaken die
daardoor wat blijven liggen…helaas! 

Noppes
We voetballen toch voor de lol en sportief plezier? En dat doet de tegenstander ook. Beheers jezelf
in en om het veld en spreek één taal in de kleedkamer en op het voetbalveld. Bedenk dat de scheids-
rechter, de trainers, de leiders en bestuursleden voor joú, als voetballer, heel wat tijd en energie in de
club steken.Voor noppes! Dus denk niet aan eigen- en/of elftalbelang, maar vooral aan clubbelang. Dit
geldt natuurlijk niet alleen voor de jeugdspelers, maar voor elke voetballer. Succes en veel voetbal-
plezier.

door Harry Schrijver,
coördinator A-jeugd 
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Overpeinzingen bij de seizoenstart
PLOOIEN GLADSTRIJKEN BIJ DE A-JEUGD
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Na de wedstrijd hing je een gieter aan de appelboom, en wassen maar! Tweede artikel
uit dit drieluik van onze 60-jarige jubilarissen gaat over twee broers van een bekende
voetbalfamilie uit Schalkhaar;Wim en Bart Huis in ’t Veld.

Wim is twaalf en Bart tien lentes jong als de beide broers zich vlak na de oorlog melden bij de pas
opgerichte voetbalvereniging SV Schalkhaar.Wim vertelt:‘Tienjarige spelers mochten in die tijd van de
bond nog niet voetballen in competitieverband. Zij speelden vriendschappelijke wedstrijden in de
omgeving. Voor twee spelers kon men dispensatie aanvragen
om in sommige gevallen toch elf man op mat te krijgen. De
contributie lag toen, geloof ik, op zo’n 25 cent in de maand.
Mijn ouders betaalden voor mij het volle pond en voor mijn
broer half geld. Dat ging vaker zo bij gezinnen met meerdere
voetballers, om de ouders financieel te ontlasten. Omdat er
geen kleedkamers waren, kleedden wij ons thuis al om en gin-
gen in voetbalkleren naar het veld. Na afloop wasten wij ons
thuis met behulp van een gieter. Wij vulden het ding met
water uit de pomp en hingen het in een appelboom, zodat het
water er gemakkelijk uit kon stromen. Niet iedereen had een
fiets en daarom gingen we naar uitwedstrijden met paard en
wagen. De vader van Pietje van Dijk, Gradus, (overgrootvader van de huidige linksback van het eer-
ste Mike van Dijk) zette het hele juniorenteam op een platte kar en draafde met zijn knol de jongens
naar de bestemming in de directe omgeving.’ 

Kistjes
Wim en Bart hadden de beschikking over één paar voetbalschoenen. Als de beide jongens tegelijk
moesten spelen hadden ze een probleem. Bart trok dan de linkervoetbalschoen met rechts een mili-

tair ‘kistje’ met punten en
Wim de rechtervoetbal-
schoen met aan zijn linker-
poot een ‘kistje’. Naar
eigen zeggen is Bart uit
pure armoede linksbenig
geworden.
Schoolschriften en stukken
autoband gingen in die
dagen door als scheenbe-
schermer.
Wim speelde dertig jaar
actief in zwart-witte tenue.
In de beginperiode speelde
hij op het middenveld en
later als linksback. Het
overgrote deel speelde hij
in de lagere elftallen. ‘Zo nu

en dan moest ik opdraven in het eerste. Het is wel eens voorgekomen dat Andries de Lange een ver-
dediging voor zich had staan, die helemaal uit Huis in ’t Veld bestond. De laatste jaren speelde ik in
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UIT DE OUDE DOOS: 
SV SCHALKHAAR 60 JAAR IN BEWEGING 



het inmiddels beroemde veteranenteam van Henk van de Liende, die zaterdagmiddag na overleg met
Jo de Lange iedereen op zijn brommertje afging om te vertellen hoe laat ze de volgende dag moesten
voetballen.’

Tandenknarsend
Bart speelde in de junioren linksbuiten en in de senioren als spil op het middenveld om vervolgens
linkshalf te gaan spelen. Onder trainer Henny Waanders kwam hij linksback te staan. ‘Ik kwam als 17-
jarige bij het eerste om daar tot mijn 33ste te blijven. Ik werd toen geveld door de A- griep, een soort
van griepepidemie die over Nederland heerste. Omdat ik het niet kon laten om naar de wedstrijd van
het eerste te gaan, parkeerde ik mezelf met de auto achter de goal bij de kolk om vervolgens tan-
denknarsend toe te zien hoe Wim Visser mijn plaats uitstekend bezette. Ik zat me te verbijten, heb
het einde niet eens meer afgewacht en ben naar huis gegaan. Daar realiseerde ik me dat ik mijn plaats
in het eerste kwijt was. Maar om eerlijk te zijn,Visser was op dat moment beter. Na een aantal jaren
in het tweede en in het vierde zakte Bart af naar het achtste, ook al zo’n elftal dat garant stond voor
spektakel. Het elftal van Jan Wiegers trok met wedstrijden tegen Turkse Kracht en SSD, met spelers
van Spaanse komaf grote toeschouwersaantallen omdat je op je vingers kon natellen dat er wat zou
gebeuren. Bart besloot, na 46 jaar actief te hebben gespeeld, op zijn 56 ste te stoppen.

Verschillend
Hoe verschillend kunnen karakters zijn binnen een familie. Zo netjes en ingetogen Wim was, zo hard
en fanatiek was Bart.Wim:‘Ik ben altijd een rustige voetballer geweest en bleef daarom over het alge-
meen vrij van blessures en schorsingen. Ik veroorzaakte nog wel eens een strafschop maar daar bleef
het dan ook wel bij.’ Dat gold niet voor Bart. Zijn harde spel kwam hem nog wel eens op een schor-
sing te staan. ‘Ik hield van een nat veld met
lang gras, waar je goed slidings op kon maken.
Ook kopduels ging ik niet uit de weg. Ik
speelde hard, was fanatiek, maar zeker niet
gemeen.Toch heb ik me een keer laten gaan.
Een wedstrijd tegen de Boskamp liep uit de
hand en de gemoederen liepen hoog op. Een
tegenstander kwam achter me aan lopen met
maar één bedoeling en dat was om me een
schop te verkopen. Om mezelf te verdedigen
draaide ik me om en gaf hem een knal.
Gevolg: speler gestrekt en ik met een rode
kaart eraf. Omdat ik wel eens eerder een
schorsing had gehad, vond de strafcommissie
van de bond het tijd om mij op het matje te roepen.Voorzitter Holthuis ging mee naar Zutphen om
mij te ondersteunen. Hij raadde mij aan om helemaal niets te zeggen. In Zutphen kreeg ik te horen
wat ik zoal in mijn carrière had uitgespookt. Ik heb daar alleen gevraagd waarom ik naar Zutphen
moest komen.Wat ze daar opsomden wist ik zelf ook wel. Gelukkig bleef de schade, met vier wed-
strijden, beperkt. Het leuke is dat ik een aantal jaren later in de plaatselijke horeca in Boskamp per-
soneel aan het werven was voor mijn baas. Ze stuurden me toen naar een boerderij ergens achter-
af, omdat ze daar veel bouwvakkers in de familie hadden. De rest laat zich raden, maar ik stond toch
even raar te kijken toen ik zag wie daar aan tafel zat.’

Katholiek
Streekderby’s, vooral die tegen Colmschate, werden altijd gespeeld op het scherpst van de snede.‘De
rivaliteit was enorm, ook al omdat katholieke jongens in het protestante Colmschate vroeger in
Schalkhaar naar school waren geweest, waardoor velen elkaar goed kenden.’
‘De katholieke kerk en de voetbal hebben trouwens altijd een goede band met elkaar gehad,’, vertelt
Bart. ‘Op de biechtstoel vroeg pater de Vecht na de biecht altijd tegen wie we moesten spelen, hoe
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we zouden gaan spelen en of we zouden winnen enzovoorts. Meestal antwoordde je dan dat het wel
goed zou komen. De kerk leefde altijd erg mee. Bets (toen vriendin van Bart) brengt naar voren dat
zij bij een wedstrijd tegen Colmschate op het noodveld langs het kanaal in discussie raakte met de
Colmschate-aanhang. Met opmerkingen als: ‘Schop die lelijke stier van een Bart Huis in ’t Veld’, kreeg
Bart de ene na de andere verwensing naar zijn hoofd geslingerd. Bets was erg verontwaardigd over
die opmerkingen en ging verhaal halen.Wat volgde was een pittig heen en weer en dan druk ik me
nog voorzichtig uit. In ieder geval verliet Bets woedend het veld.’
De volgende anekdote dient zich al weer aan. Omdat Bart gekneusde ribben had, tenminste dat dacht
hij, zou hij, eind zestiger jaren, een derby tegen Lettele mislopen. Trainer Waanders vond het toch
nodig om hem mee te nemen. Het motto luidde:‘Je weet het maar nooit’. ‘In de tweede helft zette hij
mij in. Het elftal van Lettele was natuurlijk van de blessure op de hoogte, ze zaten me aan de botten
en porden me in mijn zij. Op een gegeven moment was ik het zat en nam wraak. Ook dat kostte mij
vier wedstrijden. Die waren echter wel nodig voor het genezen van mijn ribben, die achteraf niet
gekneusd maar gebroken waren.

Lange haal
Waanders was sowieso niet erg gecharmeerd van mijn spel. Hij zocht altijd een voetballende oplos-
sing. Menig Schalkhaarder is het erover eens dat Waanders Schalkhaar heeft leren voetballen. Onder
andere trainers was het meestal een lange haal naar voren en we zien wel. Ik heb van het bestuur ooit
ook nog eens een berisping gehad omdat Waanders zich had beklaagd bij hen over de hardheid van
mijn spel. Het meest gemotiveerd was ik echter in de wedstrijden tegen Ebon uit Deventer, die ik
altijd wou winnen. Maar dat was niet makkelijk, want niet iedereen durfde aan te treden tegen de
beruchte vereniging op de Zandweerd.’
Leider en vlaggenist Bernard Wientjes deed het in ieder geval niet in de broek voor de Deventenaren.
Bij een wedstrijd van het tweede kregen zijn beide zoons het aan de stok met de tegenstander, die
vervolgens in aanraking kwam met de stok,waar de vlag aan vast zat. Hij rende het veld in om zijn in
het nauw gedreven zoons te hulp te schieten. In een hoop tumult sneuvelde de vlaggenstok op één
van de Ebonspelers. Uiteindelijk werd toch nog alles gesust en de wedstrijd uitgespeeld.’

Prikkeldraad
De beide broers zijn het er over eens dat het vroeger wel eens wat te hard en misschien wel iets te
fanatiek ging.Verhalen komen los over een speler die in het prikkeldraad viel en ondanks alle ver-
wondingen door speelde. Of de speler die zich in de rust liet vasthouden door andere spelers om
zijn diepe snijwond, opgelopen in de eerste helft, te laten hechten zonder verdoving, om vervolgens
de wedstrijd met een lapje er omheen uit te spelen. Maar het kon nog gekker. De broers vertellen:
‘Chiel de Rijk (de man van Annie Vrielink) brak bij een wedstrijd zijn sleutelbeen. De Rijk weigerde
het veld te verlaten, ondanks het feit dat het bot door het vel naar buiten stak. Hij speelde de wed-
strijd uit om daarna pas naar het ziekenhuis te gaan. Het contrast met tegenwoordig, waar men zich
wel heel snel ter aarde stort, is groot.’ 
Dieptepunt in de carrière van Bart was zijn beenbreuk in een wedstrijd met het achtste in en tegen
Terwolde. Bij een onschuldige botsing brak hij zijn been op drie plaatsen. Het herstel nam negen
maanden in beslag, ook al omdat de doktoren bij de operatie gras in de wond hadden laten zitten. Na
één jaar stond hij weer op het veld en toen bij het eerste duel alles heel bleef was de angst verdwe-
nen.

Handbal
Het kinderrijke gezin Huis in ’t Veld telde niet alleen voetballende zoons maar ook een op niveau
handballende dochter.Al met al een rib uit het lijf voor vader en moeder Huis in ’t Veld, maar ondanks
alles hebben ze hun kroost altijd laten sporten.Wim geeft met nadruk aan dat iedereen ze daar nog
dankbaar voor is.

Wim was de eerste voorzitter van de kantinecommissie, die in 1968 in het leven werd geroepen om
de omzet van de kantine omhoog te krikken. Hij bekleedde die functie zeven jaar. Bart werd op zijn
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vijftiende lid van de bouwcommissie en is dat heden ten dage nog steeds. Hij nam in vele gevallen het
voortouw bij diverse bouwwerkzaamheden op de Wijtenhorst, waaronder de bouw van het clubhuis.
Ook is hij lid van de schoffelploeg.
Na lange dienstverbanden, Bart bij bouwbedrijf P.A. van de Raadt als bedrijfsleider en Wim als inko-
per bij de Nefit, genieten de beide heren nu van hun pensioen.

door Michel Hulman
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OP HET EERSTE GEZICHT
In de komende nummers van GOAL stellen we steeds twee spelers uit het eerste
elftal voor. Dit keer: Jorne Dijkerman en Eeke Rijpma

Jorne Dijkerman

Leeftijd : 19 jaar
Woonplaats : Colmschate
Geboren in : Colmschate
Getrouwd met/vriendin : -
Speler SV Schalkhaar 1 sinds : 1e seizoen
Voorkeurspositie in veld : Spits
Rechtsbenig/linksbenig : Beiden, officieel rechts
Hoe lang speel je al bij SV Schalkhaar : 13 jaar
Vorige clubs : Geen
Laatste club of elftal vóór Schalkhaar 1 : SV Schalkhaar A1
Welke KNVB klassen (1e elftal) heb je gespeeld : -
Ambities voetbal : Genieten, veel scoren, kampioen worden, hoop ooit

voor GA Eagles te mogen spelen, mijn cluppie!
Beroep/studie : 3e jaar HBO Sport gezondheid of management, wer-

ken bij TPG en Becam
Ambities maatschappelijk :Van het leven genieten, later leuke baan en leuk gezin.

Eeke Rijpma

Leeftijd/geboortejaar : 17 jaar 
Woonplaats : Diepenveen
Geboren in : Deventer
Getrouwd met/vriendin : -
Hoe lang speler selectie SV Schalkhaar : 1e seizoen
Voorkeurspositie in veld : Linksbuiten
Rechtsbenig/linksbenig : Linksbenig
Hoe lang speel je al bij SV Schalkhaar : 7 jaar
Vorige clubs : SV Diepenveen
Laatste club of elftal vóór Schalkhaar 1 : SV Schalkhaar A1
Welke KNVB klassen (1e elftal) heb je gespeeld : -
Ambities voetbal : Zo hoog mogelijk.
Beroep/studie : 5 Havo
Ambities maatschappelijk : Bezig zijn met sport en alles er om heen.

De stand van 
ons team?

Kijk op internet



Een terugkerend onderwerp in dit clubblad is de grote behoefte aan vrijwilligers binnen
de vereniging. Aandacht voor de vrijwilliger is van belang en daarom laten we in deze
rubriek steeds een vrijwilliger aan het woord over zijn of haar werkzaamheden binnen
de vereniging. Deze maand: Steve van Zee (29), bestuurslid afdeling Sponsoring en coör-
dinator backoffice.

Hoe lang ben je al actief binnen de vereniging?
‘Ik ben, volgens mij, in 1998 lid geworden van SV Schalkhaar en het jaar erop met vrijwilligerswerk
begonnen. Ik ben trainer geweest van diverse jeugdelftallen, interim grensrechter en heb een aantal
jaren bardiensten gedraaid. Ik zit nu vier jaar bij de afdeling sponsoring.’

Waarom de afdeling sponsoring?
“Ik ben benaderd (getipt) door Bjorn Harleman. Regelmatig sprak ik Bjorn op de voetbal en het leek
me wel wat. Naast de bestuurlijke taken, was het ook de bedoeling dat ik regelmatig sponsoren zou
gaan bezoeken, maar door mijn toenmalige binnendienstfunctie kwam ik daar zelden aan toe.Vandaar
dat ik me toen meer ben gaan richten op het backoffice van de afdeling sponsoring. Op deze manier
kon ik de andere leden ontlasten door veel regelwerk en administratieve rompslomp voor mijn reke-
ning te nemen.’

Kun je beschrijven welke taken je uitvoert, kortom waar houd jij je vooral mee bezig?
‘De afdeling sponsoring bestaat uit vijf bestuursleden, twee accountmanagers en drie leden van de bac-
koffice. De afdeling heeft tot doel het verwerven van materiële en immateriële zaken voor SV
Schalkhaar, ter ondersteuning van het algemene belang.Wij zijn bezig om een netwerk van relaties op
te bouwen en te onderhouden. De opzet is dat SV Schalkhaar uiteraard belang heeft bij sponsorgel-
den, maar ook dat de vereniging op zijn beurt bij het inkopen van allerlei zaken denkt aan de spon-
sors. Het bestuur bewaakt en stippelt het beleid uit, bijvoorbeeld voor de sponsoruitingen op kleding.
Verder houd ik me bezig met het coördineren van de accountmanagers en backoffice. Ervoor zorg-
dragen dat sponsoren bezocht worden, de acties die daaruit voortvloeien bewaken en samen probe-
ren om deze acties snel af te ronden. Goede voorbeelden hiervan zijn; het laten beletteren van recla-
meborden, het bedrukken van shirts, contracten maken en laten ondertekenen, advertenties in de goal
plaatsen en het mede-organiseren van sponsorbijeenkomsten. Daarnaast onderhoud ik contact met
sponsoren en als ik er aan toekom, benader ik potentiële sponsoren. Ik heb dus veel contact met
leveranciers, sponsoren en andere afdelingen binnen SV Schalkhaar.’

Wat vind je vooral leuk om te doen?
‘Wij hebben als afdeling Sponsoring een leuke groep. Dat maakt het leuk. En er zit veel afwisseling in
de taken die ik uitvoer. De groei in de sponsorinkomsten die we binnenhalen geeft een goed gevoel.’

Wil je vanuit jouw functie nog iets kwijt aan de lezers van de GOAL?
‘De afdeling Sponsoring probeert met al haar middelen zoveel mogelijk geld binnen te halen voor de
vereniging. Jij kunt ons daar natuurlijk ook bij helpen door aan ons door te geven of je zelf wilt spon-
soren, een kennis hebt die dat misschien wil of bijvoorbeeld je baas. Laat het ons weten. Ook zijn wij
op zoek naar mensen die ons team willen versterken. Je kunt dan denken aan het bezoeken van spon-
soren of backoffice werkzaamheden verrichten.We heten je van harte welkom.Want uitbreiding van
sponsorinkomsten is een zeer directe bijdrage aan het financiële welzijn van SV Schalkhaar!” 

door Paul Veldmate
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Woensdag 5 oktober was het zover: de vaders en de moeders mochten aantreden tegen
hun zoons, de voetballers van de E4.

De leiders van de E4 hadden verzonnen, onder druk van de ouders, dat de wedstrijd niet op een half
voetbalveld, maar op een normaal veld gespeeld zou worden, dit met het idee dat de kinderen op een
normaal veld eerder vermoeid zouden raken waardoor de ouders een grotere kans hadden om nu
wel te kunnen winnen. De vorige wedstrijd tussen de ouders en de voetballers van het toenmalige
E7 was gewonnen door de voetballers van de E7 met 5-4.

Om de kans op opnieuw een overwinning voor zichzelf te vergroten hadden de voetballers van
de E4 het voor elkaar gekregen dat er nu een zestal moeders meededen.
Robert Askes, een officiële clubscheidsrechter van SV Schalkhaar, was gevraagd om de
wedstrijd te fluiten. Ook hadden zich aan de zijlijn de opa’s, oma’s, vrienden, broertjes en
zusjes verzameld.Al snel bleek dat iedereen aan de zijlijn en zelfs de scheidsrechter voor
de voetballers van de E4 waren en tegen de ouders.
Afgesproken was dat de wedstrijd om 18.00 uur zou beginnen. Maar een aantal ouders
wist niet dat als een wedstrijd om 18.00 uur begint, je minstens vijftien minuten van
te voren aanwezig moet zijn… De voetballers van de E4 hadden hun warming-up al
gedaan terwijl de moeders en vaders nog hun shirts aantrokken.

Dollen
Eindelijk, om 18.15 uur kon de wedstrijd beginnen.André had zich als leider van de E4
opgeofferd om te keepen bij de jongens. Er waren tien jongens en we wilden wel elf
tegen elf voetballen.Vol enthousiasme begonnen de kinderen de bal rond te spelen, som-
mige probeerden de ouders eruit te dollen, dit lukt de ene keer wel, de andere keer niet.
Het spel ging heen en weer en er werd in de eerste helft van beide kanten maar één
keer gescoord. Hierdoor was de ruststand na 25 minuten 1-1. In de tweede helft waren
het niet zozeer de voetballers van de E4 die vermoeid raakten, maar eerder de
ouders… Halverwege de tweede helft stond het dus al 4-1 voor de E4!

Rode kaart
Een aantal moeders en vaders begonnen met grappige opmerkingen naar de scheid-
rechter aan te geven dat er toch veel werd gefloten in het voordeel van de kinderen.
Dit resulteerde eerst in een gele kaart en later in een rode kaart. Met tien spelers op
het veld konden ze de achterstand van 4–2 niet meer goed maken. Het werd nog wel
4–3 door een trap van achteruit door Alfons en een geweldig lobje door Harry maar ver-
der kwamen de ouders niet. De schuld hiervan was natuurlijk weer de scheidsrechter die,
op het moment dat één van de vaders alleen op de keeper afliep, de wedstrijd affloot.
Het was voor iedereen, de moeders en vaders, de voetballers van de E4, de mensen aan de
zijlijn en zelfs voor de scheidsrechter een ontzettend leuke wedstrijd. Helaas moeten de
moeders en vaders tot de volgende wedstrijd aanhoren dat ze wéér verloren hebben.

Brain, Giando, Jerom, Stan,Tim, Rikus, Danny, Cas, Dyon en Justin:
gefeliciteerd namens de moeders en vaders.

door Giovanni Curtu,
leider/trainer E4
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E4 IS OUDERS OPNIEUW DE BAAS 
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Op zaterdag 27 augustus werd de 24e editie van het Internationale Willem
Brinkmantoernooi voor C-junioren gehouden. De omstandigheden waren optimaal:
goed weer, mooie velden en een mooi deelnemersveld.

De Deense deelnemers waren op vrijdag al aangekomen en hadden de nacht doorgebracht bij de ver-
schillende gastouders. Op zaterdag moesten zij zich al weer op tijd melden, want de meeste Deense
teams stonden al gepland voor de openingswedstrijden van de verschillende poule‘s. De eerste gast-
ouders kwamen al enthousiast vertellen over de belevenissen met de jongen, het bleek vooral dat er
goed met hen in het Engels of in gebarentaal gecommuniceerd kon worden. Er waren gastouders, die
hun ‘kinderen’ al weer voor het volgende jaar reserveerden. Dat zat dus wel goed!

Tijdens het toernooi bleek dat de kloof tussen de teams van de BVO’s Groningen, de Graafschap en
de amateurverenigingen groter was dan andere jaren. Het C1 team van Vejen kon overigens behoor-
lijk meekomen en speelde in de poule tot het laatst mee om de bovenste plaats. De finalewedstrijd
om de 3e en 4e plaats verloren ze van De Graafschap. De finale werd gespeeld tussen poulewinnaars
FC Groningen en Go Ahead Eagles. FC Groningen won de wedstrijd met 2-0 en was ook duidelijk de
betere ploeg. Zij gingen dan ook verdiend met de eerste prijs en de wisselbeker met de grote oren
aan de haal.

Scheidsrechterstalent
Dit jaar verzorgde de Deventer scheidsrechtersvereniging in het C1 toernooi de arbitrage. Een men-
geling van ervaren scheidsrechters en twee jonge aankomende talenten toonde aan dat het goed gaat
met deze vereniging. Er werd door Theo Mansveld Beck, Nico Roskam,Wim Bronsvoort en Jeffrey
van Welsen erg goed gefloten. Zij werden ieder bijge-
staan door twee grensrechters van onze eigen vereni-
ging. Gewoon acht jongens die hun vrije zaterdag opof-
ferden. Het resultaat was een perfecte begeleiding van
de wedstrijden.

In het C 2 toernooi werd de finale gewonnen door het
team van Helios, dat in de finale te sterk was voor het
team van Vejen. Schalkhaar en Aabenraa werden hier
respectievelijk 3e en 4e. Deze wedstrijden werden uit-
stekend geleid door onze verenigingscheidsrechters
Teun van Keulen en Gerrit ten Pas.
De scheidsrechters bepaalden dat de sportiviteitprijs
ging naar het C2 van Aabenraa. En een commissie van deskundigen koos Lion Kaak van De Graafschap
tot de beste speler van het toernooi en Jens Veldwachter van Go Ahead Eagles was de beste keeper.

Voetbalquiz
Op zaterdagavond was er na de barbecue voor de begeleiding van de Deense teams, scheidrechters,
grensrechters en toernooicommissieleden weer een geslaagde uitvoering van de Frank Huis in ’t Veld
voetbalquiz. Met deze keer ook een afzonderlijke quiz voor ouders en andere personen die de sta-
tus kind zijn ontstegen. De winnaars kwamen hier uit de laatste groep. Hun namen worden hier niet
vermeld,want boze tongen, die het overigens weten kunnen, beweren dat zij daarvoor via hun mobiel-
tjes het internet hadden gepleegd.
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FC GRONINGEN WINT HET INTERNATIONALE 
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De quiz voor de kinderen mondde weer uit in een spannende finale met negen finalisten. Deze werd
na enkele barragevragen gewonnen door Henrick Frolsen van Aabenraa.
Aan het einde van de avond werd afscheid genomen van de deelnemers uit Aabenraa en hun bege-
leiders en op zondagmorgen zwaaiden de gastouders de gasten uit Vejen uit.

Een woord van dank is op zijn plaats aan de vaste sponsoren van het toernooi Supermarkt Plusmarkt
Fahner uit Schalkhaar, Schoonmaakbedrijf De Zon uit Deventer, Schildersbedrijf Hennie Driessen uit
Schalkhaar, Grill Specialist Ton Aarnink, Extran Energie Drink, Buitink Sport 2000 Deventer, en last but
not least Bouwbedrijf Loohuis, dat zich onlangs vestigde aan de Smidsweg in Schalkhaar.

Tenslotte wil ik iedereen die een steentje heeft bijgedragen aan de realisatie van het toernooi bedan-
ken. Ik weet dat er dit keer door de late vakanties in korte tijd door veel mensen veel werk is ver-
zet. Het is mooi dat het op zo’n toernooidag dan allemaal gladjes verloopt.

Namens de toernooicommisie
Bert van ‘t Oever
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SINT EN PIET ZETTEN ZICH IN VOOR SCHALKHAAR
De berichtgeving over de noodzaak van een nieuwe sportaccommodatie voor onze vereniging
heeft Spanje bereikt. Uit het land van zon, zee en strand laat niemand minder dan Sinterklaas
weten zeer begaan te zijn met het lot van onze dorpsvereniging. Net als voorgaande jaren stelt
hij een speciaal peloton Zwarte Pieten beschikbaar die zich gaan inzetten om de clubkas te
spekken voor de bouw van een nieuw sportcomplex. De Zwarte Pieten kunnen worden inge-
huurd voor een bezoek aan huis waarmee (klein-)kinderen, familie en kennissen aangenaam
verrast worden. Ook kan de Sint samen met zijn Zwarte Pieten uw bedrijf met een bezoek
verrassen.
De kosten voor een bezoek van twee Zwarte Pieten gedurende 15 minuten bedragen 25 euro.
De huisbezoeken vinden plaats tussen vrijdag 2 en maandag 5 december 2005.

Meer informatie vindt u op de website: www.svschalkhaar.nl. Ook kunt u contact opnemen via
e-mail: sinterklaas@svschalkhaar.nl of bel het speciale telefoonnummer 06-42825719.

Sint en Piet

Advertentie ruimte



Zaterdag 20 augustus. Het was nog midden in de zomervakantie.Toch waren er al acti-
viteiten op het complex van onze vereniging. Sterker nog, de hele week voorafgaande
waren de coördinatoren en de mensen van de pupillencommissie al druk. Ze moesten
de laatste hand leggen aan het maken van de teamindelingen, waren nog bezig met het
zoeken van leiders en trainers, maar vooral met het zoeken van spelers voor de teams
die op zaterdag moesten spelen op het Willem Brinkman toernooi.

Dat was dit jaar een hele toer.Wij hadden zelf maar drie teams ingeschreven in de E- en F- catego-
rie en twee voor het D-toernooi. Uiteindelijk werden zowel uit alle E- als uit alle F- teams per leef-
tijdsgroep net 21 of 22  spelers gevonden om deze zeventallen te bemannen. Een compliment voor
de inzet en het doorzettingsvermogen van leiders en coördinatoren, die zo wisten te voorkomen dat
wij op ons eigen toernooi teams moesten terugtrekken. Zo konden degenen die thuis waren geble-
ven of de vakantie er al op hadden zitten, toch voetballen.

Op de dag dat je al die kinderen ziet spelen weet je weer waar het allemaal om gaat. Plezier in voet-
ballen! Het was een klein toernooi. Er waren totaal 22 deelnemende teams van de verenigingen
Lochem,Voorwaarts, Gorssel en Schalkhaar. Ook was het, in tegenstelling tot andere jaren, een kort
toernooi: van 9.00 tot 11.30 uur.Maar na de aftrap werd er meteen op alle beschikbare velden gevoet-
bald en was het een gezellige drukte.

Talentvol
Ze waren er weer, de jonge voetballertjes, die onder de wedstrijd elkaar de nieuwe voetbalschoenen
showden, de fanatieke spelers, die de hele wedstrijd geconcentreerd zijn, de ouders die hun kroost
enthousiast aanmoedigden, de vaders die zich fanatiek met het voetbal van hun ‘talentvolle’ spruit
bemoeiden, en waarvan ik zeker weet dat het lieve zoontje zich er dood voor schaamde en ga maar
zo door. De mensen genoten van het mooie weer, de sportieve sfeer en het ‘echte’ voetbal.

Aan het einde van zo’n prachtige voetbalmorgen merk je dat ook dit spel wel om de knikkertjes gaat.
Er waren voor de besten namelijk prachtige trofeeën te vergeven. Bekers waarvoor alleen pupillen
zich het vuur uit de sloffen willen lopen. En dat dit zo was bleek wel uit de vragen van de spelers,
zoals: ‘Meneer, is er ook een prijs voor de 4e plaats?’ De poules bestonden uit vier of vijf teams en
niet iedereen kan winnen. Het kind gaat nog een hard leven tegemoet.
Nee, er was voor elke deelnemer een vaantje en een beker voor nummer 1 en 2 in de poule.

door Bert van ‘t Oever
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OOK EEN KLEIN 
PUPILLENTOERNOOI KAN LEUK ZIJN

F9:ALLE PENALTY’S RAAK!
Het valt niet mee om als beginners mee te doen aan de competitie.Als de tegenstander goal na
goal maakt, wil je er als net beginnende F9-speler wel eens het koppie laten hangen. Dan ga je
naar de kant, waar je moeder staat.‘Mam, ik heb honger! En dorst!’ Of je gaat gewoon even een
radslag doen naast het doel.
Maar de doelmannen van de F9 laten zich niet uit het veld slaan. Bij 7-0 achter, en een paar
serieuze reddingen, zegt keeper Leon trots: ‘Ik heb steeds de bal!’ Ook keeper Marco blijft
enthousiast. ‘Mama, ik heb de bal al een keer met mijn handen gepakt!’
Bij de penalty’s ná de wedstrijd komt de stemming er goed in.Allemaal raak! 

door Ina van Wijngaarden



Elf jaar was hij pas toen hij voor het
eerst in aanraking kwam met de
muziek. Het had toen nog allemaal
weinig te maken met waar A1-spe-
ler Bas Oldenhof tegenwoordig
mee bezig is. Met ‘Laagtevrees’
muziek maken is zijn hobby. ‘Als ik
ook maar één dag opsta met het
gevoel dat muziek niet veel meer
voor mij betekent, stop ik meteen.’

’Toen ik voor het eerst begon met tek-
sten schrijven, praatte ik veelal over mijn
dagelijkse bezigheden. Over hoe stoer ik
toentertijd wel niet was. Rappen deed ik
nog helemaal niet, hield ik me ook echt
niet mee bezig. Pas toen ik Roy van der
Hoop (nog een tijdje actief lid geweest bij Schalkhaar) leerde kennen, werd alles wat serieuzer. Roy
zat met wat andere jongens in een groep en ik sloot me daar al snel bij aan.Toen bleek dat Roy en ik
serieus door wilden, zijn wij uit de groep gegaan en  samen Laagtevrees begonnen.Vandaag de dag is
dit nog steeds de naam van onze groep.
In het begin was het vooral het internet waar we veel informatie vandaan haalden.We plaatsten onze
teksten op het net en kregen hier de nodige kritiek op. Hiermee gingen we vervolgens aan de slag
om ons te verbeteren en verder te ontwikkelen. Na een dik jaar op internet veel geleerd te hebben,
kregen we onze eerste kans. In het Burgerweeshuis stonden we voor het eerst op de planken te rap-
pen (volgens het Van Dale: ‘spreken op de maat van rapmuziek’).
De teksten die we schrijven gaan voornamelijk over de actualiteit en nog steeds over dagelijkse
gebeurtenissen.Verder proberen wij de teksten vaak vrolijk te houden, omdat wij vinden dat muziek
een manier moet zijn om jezelf fijn mee te voelen.Toch is de muziek soms ook wel gericht op de din-
gen die helemaal niet gaan zoals ze zouden moeten gaan, zoals de problemen met de integratie en het
terrorisme.
We zijn met onze groep al een heel stuk verder gevorderd dan dat we een aantal jaren geleden waren.
We treden steeds vaker op, niet meer alleen in Deventer zelf, en ook kennen en herkennen steeds
meer mensen ons. Onze eerste single ligt zelfs al in de winkels van Deventer, we hebben een keer
meegedaan aan een foto shoot, en hebben zelfs al opnames gemaakt voor een clip. Helaas zaten we
met bepaalde mensen niet meer op één lijn, waardoor deze niet zal worden uitgezonden op tv.
Eigenlijk willen we alles wel bereiken wat we kunnen, zolang wij ons er goed bij voelen.Voor de kans
zullen we nooit kiezen, alleen voor het plezier. Het gaat op dit moment dan ook erg voortvarend, al
zullen we zeker wel realistisch moeten blijven. Er wordt veel tijd en energie in mijn grote hobby gesto-
ken, alleen dat gegeven is al positief. Maar of dat ook echt tot een doorbraak zal leiden…. Daarbij
moet je heel veel geluk hebben, dat is één ding dat zeker is. Ik zie het allemaal wel, zolang ik maar ple-
zier heb…’

door Rik Ellenbroek
Als je meer wilt weten over ‘Laagtevrees’, kijk dan op

www.laagtevrees.nl

25GOAL

A1-speler Bas Oldenhof over zijn muzikale ambities 
MET LAAGTEVREES NAAR DE TOP

Bas Oldenhof (tweede van links) samen met de andere leden
van Laagtevrees 



SV Schalkhaar-lid en vrijwilliger Sander Steenbruggen vertrok half september met
Herbert Nijhof voor een reis naar Australië. Een verslag van de eerste weken.

Op 15 september 2005 vertrokken we met een oude Landrover uit 1979 voor een reis die over land
naar Australië gaat.Via België, Luxemburg, Frankrijk, Duitsland, Oostenrijk, Slovenië, Kroatië, Servië
Montenegro, Bulgarije, Turkije, Iran, Pakistan, India, Nepal,
Thailand, Maleisië en Indonesië gaat de reis naar Australië. Het
stuk door Zuidoost-Azië doen we met de rugzak; de auto gaat
van India met de boot naar Australië.
Na drie maanden Australië gaan we door naar Nieuw-Zeeland
en vandaar weer terug naar Nederland.

Ik heb vanuit de vereniging veel reacties gekregen op onze
reisplannen en zal dan ook proberen om af en toe in de GOAL
verslag te doen. Eerst maar iets over de achtergronden van de
reis.
Ongeveer vijf jaar geleden leerde ik Herbert kennen in de trein van Deventer naar Zwolle. Na twee
vakanties door Nederland is dit uiteindelijk uitgemond in een plan voor een reis door drie continen-
ten.We laten alles achter ons om dit doel te realiseren.
Herbert heeft een achtergrond als automonteur en was als engineer werkzaam bij DAF Trucks in
Eindhoven. Ik werkte als sales engineer bij Honeywell Building Solutions B.V. in de Fire en Security van
de gebouwenautomatiseringsbranche. Begin september zijn we beiden gestopt met ons werk en heb-
ben we de laatste voorbereidingen getroffen voor de reis.

Weiland
Een tijd geleden vond Herbert in een weiland in Harderwijk een Landrover Defender 109 Station
Wagon uit 1979.We besloten de wagen om te bouwen. Gedurende de afgelopen negen maanden heb-
ben we de Landrover van een stuk schroot omgebouwd tot een leefbare auto, die minimaal een jaar
onze thuishaven zal zijn. De auto had al enkele reizen gemaakt en we maken dankbaar gebruik van de
daktent, zonwering en andere attributen.We hebben de wagen opgeknapt, verstevigd en weer toon-
baar gemaakt voor de buitenwereld in de oorspronkelijke kleurstelling.Vrijdag 26 augustus werd hij
goedgekeurd, nadat er een grondige keuring had plaatsgevonden.
De tocht zal hemelsbreed ruim 16.500 km zijn.We zullen uiteindelijk ongeveer 20.000 tot 30.000 km
rijden met deze oude Landrover.

Waarom deze reis ?
Ik heb al sinds mijn tienerjaren de drang om naar verre landen te reizen. Films en verhalen van ande-
re wereldreizigers (zeker ook Phil de Lange) hebben mij altijd mateloos geboeid. Ik geloof in de puur-
heid en goedheid van de mens en ben ontzettend benieuwd naar andere culturen. De beslissing om
deze reis te gaan maken past daarin.Veel vrienden die me al jaren horen praten, dachten:‘die reis, dat
zal wel’. Maar ja wat ik in mijn kop heb zitten, dat moet gebeuren.
Ik mag dan ook graag de uitdaging opzoeken. Maar ik had nooit verwacht dat ik nog eens een oude
auto zou ombouwen tot een goed rijdende 4-Wheel drive. En zo zal ik dus wel wat meer mensen
hebben verrast.Achteraf kan ik zeggen dat alleen de voorbereiding voor de reis al een project op zich-
zelf is.
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IN LANDROVER DE WERELD ROND



Voetbal
Helaas moet je ook een boel dingen opzeggen voor een dergelijke reis.Vanaf de C-jeugd voetbal ik
bij SV Schalkhaar en tot afgelopen seizoen was ik actief in het door anderen berucht gemaakte 4e elf-
tal. Dit is nu het 6e elftal geworden. Ik denk dat ik het voetbal erg ga missen, want het is toch een
hobby waar je twee tot drie keer in de week tijd voor vrijmaakt.
Ook heb ik gemerkt hoe lang het duurt voordat je bij een dergelijk beslissing, je taken helemaal kan
neerleggen. Ik heb de laatste jaren bij de internetcommissie, de afdeling PR en de werkgroep acties
op een leerzame en leuke wijze mijn ei kwijt gekund en merkte het laatste jaar zeker hoeveel ener-
gie dit eigenlijk kost. Geen probleem, maar ik wil graag alles goed afronden tot achter de komma en
dan wordt het er niet makkelijker op.
Een ding is zeker en dat is dat we op weg zijn en er gaan komen. Ook al moeten we een kameel opha-
len om ons naar Australië te trekken! 

Website
Onze reis is te volgen via www.dutchglobetrotters.nl, een site die beheerd wordt door Schalkhaarder
Mark Wieggerinck. Hij helpt ons met het informeren van het thuisfront en het bijhouden van de infor-
matie.Afgelopen week is onze site te gronde gegaan doordat de server is gehackt. Dit gebeurde in de
week dat ook de auto crashte, dus we hebben Murphy al ontmoet en ik hoop dat we hem nu achter
ons kunnen laten. Op de site komen naast alle reisverslagen en foto’s ook de GPS overzichten en kan
iedereen zien hoe de reis verloopt. En natuurlijk krijgen de eventuele sponsors een belangrijke ver-
melding op de hoofdpagina.

Sponsors 
De reis moet ongeveer een jaar gaan duren,
maar we proberen door sponsering en slim om
te gaan met geld de reis te verlengen tot maxi-
maal anderhalf jaar. Helaas hebben we door
pech met de auto al een gat in de begroting van
1750 euro. Maar… waar een wil is is een weg.
Ik was niet van plan om door een beetje tegen-
slag de planning te veranderen. We doen ons
best om sponsors te vinden voor dit toch wel
bijzondere project!
Op moment van schrijven zitten we al zeven dagen vast in Sofia, Bulgarije.We moeten nog ruim een
week wachten op een nieuwe gereviseerde kop voor het motorblok. Door het scheuren van een rub-
ber bij het oliefilter is alle olie in zeer kort tijdsbestek uit het blok gestroomd en hebben we een vast-
loper gehad. De motor was in goede staat en had net de Gross Glockner bedongen in de
Oostenrijkse Alpen, maar is dan toch uiteindelijk gesneuveld.
We hebben een mooie tocht gehad door Europa tot dusver. Nadat we zijn vetrokken uit Deventer,
waren we uitgeput en hebben drie dagen de tijd genomen in Weert om bij te komen bij de vriendin
van Herbert. In de Alpen hebben we mooie plaatjes kunnen schieten, en in de Balkan zie je in hoog
tempo de verschillende kleine landen en de steeds veranderende omgeving. Je rijdt langzaam de arme
landen binnen en geeft je de gelegenheid om te wennen aan de reis. Het is uiteindelijk wel een reis
waarbij je 24 uur op elkaar aangewezen bent en waar alles anders is. Dit levert soms lastige situaties
op, maar vooral leermomenten.

Mercedes
John Viester heeft me 7 oktober gebeld op een duister laat tijdstip en heeft vast gehoord dat de auto
is gestrand. Hij wou vast zijn gelijk halen: ik had toch beter een Mercedes kunnen kiezen. Ik kan hem
vertellen dat je dat beter niet kan doen in deze omgeving. Maar daar zullen we het nog wel een keer
over hebben als ik terug ben.

Ik hoop dat mijn reis gaat worden wat ik ervan hoop, en probeer om veilig en zonder kleerscheuren
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weer thuis te komen.Als de tijd het toelaat en ik de internetverbindingen beschikbaar heb, zal ik regel-
matig wat van me laten horen.
Ik ben in ieder geval benieuwd hoe het aankomend jaar gaat lopen met de Sinterklaasactie, het nieu-
we complex en het clubbeleid in het algemeen en wens iedereen hier succes mee. Ik heb ook nog
wel wat ideeën voor als ik weer terug ben!

door Sander Steenbruggen
www.dutchglobetrotters.nl
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DSV ORGANISEERT KLAVERJASMARATHON
De ontspanningscommissie van de DSV (Scheidsrechtersvereniging
Deventer en Omstreken) organiseert dit jaar voor de eerste keer een
halve klaverjas-kaartmarathon op zaterdag 19 november 2005 van 10.00
tot 17.00 uur in het clubgebouw De Keurkamp, Keurkampstraat 3a 7415
DL te Deventer (tel. 0570-607071).
De kosten zijn € 6,- pp. Hiervoor krijgt u bij binnenkomst een kop kof-
fie/thee
aangeboden, een lunch tussen de middag (2 broodjes/kop soep) en ’s mid-
dags zal 
er met een snack rondgegaan worden. ’s Middags zal er ook een verloting zijn met mooie
prijzen. De winnaars van het kaarten zullen zeker in de prijzen vallen!

Iedereen kan zich inschrijven, ook niet DSV-leden mogen meedoen.Aanmelden
kan telefonisch bij Henk Nijenhuis (tel.0570-624460) of Piebe Zwier (0570-
654101 of 06-45102995), via de e-mail: pk.zwier@home.nl

I
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door Eric Janse



SV Schalkhaar had bij de start van het nieuwe seizoen een landelijke primeur met de
inrichting van een expositie beeldende kunst op het eigen sportcomplex. Begin novem-
ber is de afsluiting van deze tentoonstelling. Nu willen we graag uw mening horen.Wat
vindt u van het initiatief, de expositie als geheel en de verschillende kunstobjecten in het
bijzonder? Bij voorbaat dank voor uw medewerking.

1.Welke objecten spraken u het meest aan? 

Cathedral du Ball (Het altaar voor de bal, bij kleedkamers) O
Veld Heren (Foto aan bushok naast hoofdveld) O
Foto’s bushalte stadion (Hal kleedkamers) O
De grootste bal (Op het parkeerterrein met stuurman) O
Oververhitte supporter (Bushokje met douche koppen) O
De clubbokaal (De bokaal met foto’s in de kantine) O
Vliegende buspaal (Naast hoofdingang) O
Where’s Bob (Parkeerplaats) O
Stipt op tijd (Middenstip door jeugd op trainingsveld) O
Tijdstip (Interactief video in kantine) O

(kruis aan, meerdere antwoorden mogelijk) 

2.Wat voor een cijfer geeft u voor de gehele kunstroute?

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

(omcirkel uw keuze)

3. Hebt u nog suggesties/ tips voor een volgende kunstroute? 

…………………………………………………………………………………………………………
…………………………………………………………………………………………………………
……

U kunt deze enquête anoniem inleveren in het postvakje van de Afdeling PR van SV Schalkhaar.
Hartelijk dank voor uw medewerking!

Stichting Beleven,Arnhem. SV Schalkhaar
Joris Sonneveldt Wim Groot Koerkamp

Het project ‘Kunst in de kleedkamer’ is mede mogelijk gemaakt door de provincies
Overijssel en Gelderland, het VSB fonds Utrecht, het Prins Bernhard Cultuurfonds
Gelderland en de gemeente Deventer.
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‘Kunst in de kleedkamer’ bij SV Schalkhaar



Donderdagmiddag is het nog rustig op de atletiekbaan van Atletiekvereniging Daventria.
Rond 18.00 uur verschijnen een paar jonge knapen. Ze blijken allemaal voetballers te zijn
uit de C-jeugd van SVS. Een beetje vreemd kijken ze om zich heen.‘Moeten we hier zijn?’
‘Is er een kleedkamer?’ Even later komt Wieger Wiggemans aangelopen. De jongens kij-
ken wat onwennig, maar de sympathieke Wieger stelt ze snel op hun gemak en stelt
voor om maar gelijk te gaan warmlopen.

Hoe komt het toch dat deze jeugdvoetballers vrijwillig aan het hardlopen zijn? 
Wieger Wiggemans, die in zijn jeugd vijf keer Nederlands kampioen op de 800 meter is geweest, is
looptrainer bij atletiekvereniging Daventria. Daarnaast is hij jeugdtrainer bij SVS E1 en heeft twee
zoons die bij SVS voetballen. Het lijkt dus logisch dat hij niet alleen naar het voetballen kijkt, maar ook
naar de wijze waarop de voetballers bewegen.Toen Wieger hierover tegen een jeugdtrainer een ter-
loopse opmerking maakte, werd hem direct de vraag gesteld of het hem wat leek om jeugdvoetbal-
lers van SVS looptraining te geven.Wieger gaf aan hier wel iets voor te voelen, omdat de voetballers
over het algemeen efficiënter moeten kunnen bewegen. ‘Je ziet veel voetballers met een gebrekkige
loopstijl,’ aldus Wieger.
Ondertussen hebben een zestal voetballers nu al vier looptrainingen gevolgd.Wieger geeft aan dat
het stuk voor stuk gemotiveerde jongens zijn die graag hun looptechniek willen verbeteren. De voet-
ballers zelf genieten zichtbaar tijdens de training. ‘Dit is weer eens wat
anders dan een voetbaltraining, we merken dat we er baat bij hebben’.
Tijdens de looptrainingen blijkt al snel dat Wieger een goed oog heeft
voor de verbeterpunten van de looptechniek van deze voetballers.
Met veel persoonlijke aandacht geeft hij ze aanwijzingen en spoort hij
ze aan.
Na een paar trainingen zijn er al verbeteringen zichtbaar.Toch is niet
iedereen binnen SVS gecharmeerd van deze trainingen! 

Marcel Emmink, trainer van A1: ‘Looptraining bij SVS? Ik vind het niks!’ 
‘Je moet heel regelmatig een dergelijk training krijgen, anders heeft het helemaal geen nut. Bij een
betaald voetbal vereniging zal het nut hebben, maar bij onze vereniging niet. Hier trainen we twee keer
per week en dan kan er echt niet nog een looptraining bij’.

‘Natuurlijk is het beter om een heel seizoen looptraining te volgen. Je ziet echter nu al verbetering
bij de meeste jongens die de trainingen gevolgd hebben,’ zegt Wieger.
In de winterstop wordt er een vervolg op deze trainingen gegeven, er zullen dan een paar E1-spelers
aan deze groep worden toegevoegd.Volgens Wieger heeft het zeker wel zin om met jeugdvoetballers
te gaan trainen. Hij vertelt dat hij een tijd geleden ook twee jaar lang looptrainingen heeft verzorgd
bij Rohda Raalte. ‘Dat was destijds zelfs in de plaats van een voetbaltraining.’ De voetballers van SVS
die ik nu train doen dat naast gewone voetbaltrainingen. Bij Rohda Raalte wordt nog steeds looptrai-
ning gegeven. Het maakt daar onderdeel uit van het technische beleid.’

Over het algemeen hebben voetballers een broertje dood aan hardlopen.Toch zijn de voetballers die
meedoen aan de looptrainingen heel gemotiveerd. Ze merken dat de trainingen nut hebben. ‘De trai-
ner ziet wat eraan mankeert en geeft duidelijk aan hoe we onze houding moeten verbeteren.’ 
Omdat de meeste jongens nu al merken dat een andere loophouding beter en efficiënter is en omdat
Wieger enthousiast is en hij er veel verstand van heeft, willen ze graag een vervolg in de winterstop.

door Gerard Hofsteede
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Voetballers op de atletiekbaan?



Na zeven jaar eindelijk weer instroom van jeugd bij de damessenioren.Waarom dat zo
lang moest duren? Handbaltrainer René Maatman legt uit.

Na jaren is het dan eindelijk gelukt. De jeugd heeft weer aansluiting met de damessenioren.We heb-
ben vele jaren achtereen gewerkt om de lijn binnen de vereniging weer compleet te krijgen. Dit sei-
zoen zijn twee speelsters, Jessica Hammilton en Kim Mandemaker, overgekomen van de A-jeugd naar
de dames senioren 1. De bedoeling was dat er drie speelsters overkwamen, maar een speelster heeft
besloten te stoppen met handbal. Daarnaast speelt Lynn van Herp (B-jeugd) nu regelmatig mee met
ons team, en zijn er zowel bij de A- als B-jeugd diverse speelsters die in staat zijn om nu of binnen
enkele jaren ook mee te spelen in dames 1.
Voor een buitenstaander is het waarschijnlijk vreemd om te vernemen dat het circa zeven jaar gele-
den is dat een jeugdlid overging naar de senioren. De reden is eenvoudig: we hadden deze leeftijds-
categorie niet bezet. Jarenlang hebben we heel weinig jeugdteams gehad. Er kwamen vaak wel nieuwe
leden bij, maar het kwam ook regelmatig voor dat er dan eenzelfde aantal meiden stopte met hand-
ballen. Een paar jaar terug stopte er zelfs een compleet team. Deze meiden hadden geen lol meer in
het spelletje en vonden geen ondersteuning van andere teams omdat die er gewoonweg niet waren.
Dit had als gevolg dat de aansluiting naar de damessenioren verloren ging.

Jongste jeugd
Een paar jaar geleden zijn we gericht begonnen met het werven van leden, en met goed resultaat.We
richtten ons op dat moment vooral op de jongste jeugd door op scholen trainingen te geven en
instuifavonden te houden. Dit had een goed effect want er kwam een compleet nieuw D-jeugd team
bij, maar daar bleef het niet bij. Spontaan meldden zich ook wat oudere meiden aan die samen weer
een team hebben gevormd. Zij zijn nu de aansluiting voor de damesteams.
Dames 1 is dit seizoen dan ook vol goede moed gestart.Traditioneel rommelig in verband met de nog
lopende vakanties, maar toch hebben we gericht getraind en enkele goede oefenwedstrijden gespeeld.

Knieblessure
De patronen, speelstijl en spelbenadering zijn aangepast. En zie daar: de eerste drie wedstrijden op rij
zijn met duidelijk verschil gewonnen. Dit ondanks het feit dat onze doelverdediger, Joyce van Essen,
met een knieblessure de eerste wedstrijden van het seizoen moet missen. Uiteraard hopen we dat
ze snel weer terug komt. Het wegvallen van Joyce werd prima opgevangen door Ursula Sterk en
Marion Wijnberg. Marion is jarenlang keepster geweest van dames 1 maar heeft destijds besloten om
haar handbalcarrière als veldspeelster af te maken.Gelukkig is zij het keepersvak niet verleerd en staat
ze nog steeds haar mannetje in de goal.
De verdediging staat als een blok en iedereen is in staat om voor elkaar te werken. Zeker bij hand-
bal is een goede verdediging een basis voor succes.
Dit seizoen zal hoofdzakelijk in het teken staan van het inpassen van meer jeugdspeelsters. Ik ben
ervan overtuigd dat, als we de blessures buiten de deur kunnen houden, we een leuk seizoen tege-
moet gaan. Ik houd jullie op de hoogte van het reilen en zeilen van de dames senioren 1.

door René Maatman
Trainer coach Dames 1 
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Afdeling Handbal
JEUGDLEDEN STROMEN 

WEER DOOR NAAR SENIOREN 



Na een aantal jaren was het dan eindelijk zover: de handbaljeugd ging op kamp! Een ver-
slag van binnenuit.

Als locatie werd gekozen voor het Scoutinggebouw in Twello. Voor de kinderen en de toch wel
bezorgde ouders was dit niet te ver van huis. Op zaterdagmiddag rond vier uur begon het avontuur.
Eerst werden de nodige traantjes weggeveegd, want ze bleven toch een nacht van huis. Zit iedereen
in de auto? Dan kunnen we gaan! Op weg voor een gezellig weekendje kamp met 37 kinderen.
Aangekomen in Twello, werd er eerst wat gedronken en de regels voor dit weekend doorgenomen.
Wat luisteren die kinderen toch allemaal goed. Engeltjes zijn het. Zouden ze thuis ook zo zijn?

Pyjamaswingen
Na wat leuke spelletjes te hebben gedaan was het
alweer tijd om te eten. Na de patat volgde het pro-
gramma voor de bonte avond. De meiden werden
in verschillende groepen ingedeeld en het was de
bedoeling dat er een act werd voorbereid.
Iedereen moest van plastic zakken een kledingstuk
ontwerpen. Echt creatief zijn ze ook nog. Het zag
er zeer mooi en interessant uit.
Na het opvoeren van dit alles ging de muziek aan
en werd het scoutinggebouw een ware disco, wat
later op de avond overging in ‘pyjamaswingen’! 
Na een goede nachtrust, die toch wel drie uur heeft
geduurd, was het snel weer half acht en begon alles weer. De langslapers werden snel wakker
gemaakt. Ochtendhumeur of niet, je zult weten dat je op kamp bent!
Alle chips en snoep werd opgeborgen… ontbijten doe je met broodjes. Die dag stond in het teken
van veel activiteit. Een spellenparcours met spons gooien, koetsrace en een zeepglijbaan.Tussendoor
even een broodje knakworst eten en dan weer verder. En dat allemaal bij een groot kampvuur.Tegen
vier uur was het dan weer ten einde. Ouders kwamen met blije gezichten hun kinderen ophalen. Het
was toch wel rustig geweest thuis! En ze waren blij hun kind weer mee te kunnen nemen. Het was
een zeer geslaagd kamp, een dolle boel! Met mooi weer, en iedereen heeft ervan genoten.Volgend jaar
weer?!

Namens de jeugdcommissie handbal,
Janine Morsink

EN, WAT VONDEN JULLIE VAN HET KAMP?
Toen we bij zomerkamp waren gingen we meteen spelen en toen de spullen uitpakken.
Toen gingen we met zijn allen slagbal spelen. Daarna eten en liedjes oefenen. En we gin-
gen discodansen in pyjama en de volgende dag gingen we leuke spelletjes doen.Toen had-
den we kampvuur en daar gingen we eten en dat was lekker en ik was bij Janine op de
rug gesprongen en toen vielen we op de grond.

Louisa, Kelsey, Rachelle, Disney, Manouk en Iris.
We zijn zaterdagmiddag om half 4 weggegaan naar het kamp. Toen kwamen we aan in Twello.
Natuurlijk eerst even de boel verkennen en dan lekker buiten spelen. Er werd uitgelegd dat er fluit-
signalen zijn. 1 Fluit is verzamelen en drie fluiten betekend....gevaar!
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Iedereen die mee wilde doen deed mee met slagbal. Het was heel leuk.We gingen ook levend kwar-
tetspel doen. Die avond was het bonte avond en we gingen heel laat slapen. De volgende morgen viel
de deur naar beneden, bijna op het hoofd van Lisa. ’s Middags hebben we weer een heleboel spellet-
jes gedaan.

Kelly, Carlijn, Hedwig, Larissa, Michelle.

Het handba lkamp:
Het  was  een w i lde  nacht ,

P rec ies  wat  w i j  hadden verwacht .
We g ingen he lemaa l  n ie t  s lapen ,

En de vo lgende dag l i epen we a l l emaa l  te  gapen .
We k le t sen aan een s tuk door,

Tot  de  le id ing  ze i , ‘ kappen hoor ’ en  s lapen gaan ,
Maar  w i j  dachten , de  le id ing  kan naar  de maan .

Er  was  ook een d i sco  en het  was  net  o f  we waren in  San Frans i sco .
Nu i s  ons  verhaa l t j e  u i t ,

Want  de le id ing  b laas t  weer  één keer  op de f lu i t .
Zoe , Wendy, Esme , Suzanne , J i ske  en Renske .
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GROTE CLUBACTIE ELK JAAR WEER SUCCESVOL
De afdeling handbal van SV Schalkhaar doet al jaren mee aan de grote clubac-
tie. Deze actie levert erg veel geld op per verkocht lot, namelijk twee euro.We
hebben 100 handballende leden en we verkopen ongeveer 650 loten.Vooral bij
de jongste jeugd tot en met 12 jaar loopt de verkoop erg goed, zij verkopen met
vier teams ongeveer 500 loten en de andere  teams verkopen de rest.

Voor onze jongste jeugd vragen wij voorverkoop
formulieren aan, daar kunnen ze mee langs de deu-
ren en kunnen ze de mensen vragen om loten te
bestellen. De oudere jeugdteams en seniorenteams

vragen we om minimaal 2 loten per persoon te kopen.
Om de verkoop van loten te stimuleren, geven we de mensen die 15 loten of meer verkopen
een kleine attentie.We merken dat dit met name voor de kinderen een enorme stimulans
is om toch in ieder geval 15 loten te verkopen.
Organisatorisch is het een actie die vanuit de grote clubactie zelf erg goed geregeld is.
Binnen de vereniging gaat het ook steeds beter lopen, maar we merken wel hoe groter het
aantal leden, hoe lastiger het is om controle te houden. Je moet daar met elkaar goede
afspraken over maken. Met name het gedeelte van de geldinning is altijd lastig, vooral omdat
kinderen het geld vergeten mee te nemen op het afgesproken tijdstip en dan bestaat het risi-
co dat de het geld bijvoorbeeld bij een trainer of coach wordt afgegeven en hij of zij het in
de teamtas stopt en er pas veel later weer aan denkt. Maar we hebben het op dit moment
aardig goed geregeld.
Op zich is de grote clubactie natuurlijk ook een prima actie om met de hele vereniging te
doen, maar dan moeten we wel eerst heel goed gaan overdenken hoe we het precies moe-
ten gaan organiseren. In ieder geval kan de grote clubactie enorm veel geld opleveren voor
de hele club! Wij zijn er in ieder geval heel blij mee.

door Caroline van Ark



Het is misschien niet zo bekend, maar SV Schalkhaar heeft ook een kleine afdeling Jeu
de boules. Ons clubje bestaat uit ongeveer achttien leden. De leeftijden zijn tussen de 50
en 75 jaar, maar wij zijn allemaal kiplekker! Wel willen we nog een aantal leuke sponta-
ne mensen erbij hebben. Leeftijd speelt geen rol. Deze sport is te beoefenen door ieder-
een, op elke leeftijd. Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden bij Jan Duivenvoorde,
Oerdijk 67 in Schalkhaar, telefoon 0570-634924. Of in ons clubgebouwtje aan de
Kolkmansweg in Schalkhaar, wij zijn op maandagmiddag en vrijdagmiddag vanaf 14.30
uur aanwezig.
Benieuwd hoe het spelletje nou eigenlijk in elkaar steekt?
1. U speelt tête- á tête (individueel), doubletten of tripletten. Bij tête-à-tête en doubletten gebruikt

elke speler 3 boules, bij tripletten 2 boules.
2.Wie de toss wint, bepaalt waar gespeeld wordt en maakt een werpcirkel op de grond met een

doorsnede tussen 36 en 50 cm.Als u gooit moeten de beide voeten binnen de werpcirkel op de
grond blijven.

3. De beginnende speler werpt het but (balletje) uit tussen de 6 en 10 meter en minstens 1 meter
van een opstakel.

4. De eerste speler probeert een boule zo dicht mogelijk bij het but te plaatsen.
5.Vervolgens probeert een speler van de andere equipe een boule dichter bij het But te plaatsen of

een boule van de tegenstander, die op punt ligt te schieten.
6. Daarna moet de equipe, waarvan de boule niet op punt ligt, net zo lang te gooien totdat dat wel

zo is.
7.Als een equipe geen boules meer heeft, kan de tegenpartij proberen nog meer boules beter te

plaatsen.
8.Als alle boules gespeeld zijn, krijgt de winnende equipe net zoveel punten als het aantal boules dat

beter ligt dan de beste boule van de tegenpartij.
9. Degene die een speelronde wint, werpt het but weer uit. De equipe die het eerst 13 punten heeft

gemaakt, is winnaar.
door Bé voor ’t Hekke
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Afdeling jeu de boules
KIPLEKKER!

‘HERENTRIM’ OP EIGEN BENEN
Jarenlang was een onderdeel van onze handbalvereniging de herentrim-groep. Deze groep is
ontstaan onder de bezielende leiding van Hans Geijsen (ja, ook al) In het begin werden er gym-
nastiekoefeningen gedaan, en afsluitend een balspelletje. De laatste jaren was het vooral een
voetbalclubje dat elke donderdagavond in het Haarhuus bijeen kwam en na de training gezellig
samen een borreltje dronk. De groep bestond toen vooral uit wat oudere heren die een bin-
ding hadden met de handbal, de voetbal of de Jeu de Boules in Schalkhaar.
De laatste twee jaar is de herentrimgroep behoorlijk verjongd en zijn er een aantal leden bij-
gekomen die geen binding meer met de handbal hadden.Wel regelde de handbal altijd nog de
zaalhuur en inde de contributie.Vorige maand kwam bij het handbalbestuur het bericht binnen
dat de herentrimgroep zelfstandig verder wil.Wij als bestuur betreuren dat, maar we hebben
er wel alle begrip voor. Dus vanaf 1 november is de herentrim een zelfstandige groep die niet
meer onder de vlag van de handbal valt.We wensen de heren heel veel succes en we hopen
dat ze nog heel veel trimplezier zullen beleven.

door Caroline van Ark



(advertorial)

Installatiebedrijf Assendorp anno 1879:
VOOR EEN GOED ADVIES, KWALITEIT EN SERVICE!
Installatiebedrijf Assendorp is al ruim 125 jaar een begrip in Deventer en omstreken. De rode draad
in de historie is het meegaan in nieuwe ontwikkelingen zonder de belangen van de klant uit het oog
te verliezen. In een tijd waar prijsvechters veelal de markt dicteren, onderscheidt Assendorp zich door
het aanbieden van een totaalpakket op installatiegebied, kwaliteit en service.

Assendorp is thuis op alle installatiegebieden zoals gas-, water-, verwarming- en elektra-installaties,
dakbedekkingen, sanitair, luchtbehandeling, airconditioning en alarminstallaties. Alle voorkomende
werkzaamheden vanaf de advies- en ontwerpfase tot aan de uitvoering en oplevering van de installa-
ties kunnen door het bedrijf verzorgd worden.

Het bedrijf wordt sinds 2000 geleid door broer en zus van Oldeniel. Frans houdt zich bezig met de
verkoop en  techniek en Wilma met de administratie en beleidszaken. Beiden hebben nog steeds een
band met SV Schalkhaar. Frans komt geregeld kijken bij zijn zoon Frans die in de jeugd voetbalt en
dochter Louisa die handbalt.Wilma heeft zelf gehandbald en zich onder andere als redactielid van de
Cirkel jarenlang ingezet als vrijwilliger voor de handbal.

Zowel de voetbal als de handbal hebben de afgelopen jaren mogen profiteren van de steun van deze
sportieve familie en hopen dit natuurlijk ook de  komende jaren nog te mogen doen. Omgekeerd  zijn
zij u natuurlijk graag van dienst op installatiegebied.Voor meer informatie of een offerteaanvraag kunt
u terecht bij Assendorp Anno 1879 aan de  Menstraat 24-28 in Deventer, telefoon 0570-613001.

door Marieke Hegteler
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1 Deze data zijn ingevoegd om de afdeling senioren aan te sporen in een zo vroeg mogelijk sta-
dium hun indelingsplannen bekend te maken. Niet wachten op eventuele overschrijvingen! Spelers
die het daar niet mee eens zijn kunnen uiterlijk 31 mei nog switchen van vereniging. Doen zij dat
niet dan conformeren zij zich aan de indeling.Tussen 31 mei en medio juni zijn de overschrijvin-
gen bekend geworden en kan de definitieve indeling gemaakt worden.
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